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Rada Powiatu Łukowskiego 

Protokół sesji nr III/2024 

 

Sesja Rady Powiatu Kadencji VII odbyła się 20 czerwca 2024 r. 

Nazwa posiedzenia: III sesja Rady Powiatu Łukowskiego  

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Starostwa Powiatowego ul. Piłsudskiego 17, Łuków  

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady Karol Ciołek 

Sesja trwała: od 10:00 do 13:21. 

Było obecnych: 20 na 23 radnych.  

 

Lista gości na posiedzeniu:  

1. Jerzy Siwiec – Sekretarz Powiatu 

2. Wodyk-Netczuk Monika – Skarbnik Powiatu  

 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Drodzy Państwo, proszę o zajmowanie miejsc i zalogowanie się do 

systemu. Bardzo proszę o uwagę. Otwieram trzecią sesję Rady Powiatu Łukowskiego zwołaną na podstawie paragrafu 

19 ust. 1 Statutu Powiatu. Serdecznie wszystkich Państwa witam, witam Państwa radnych, witam zaproszonych gości, 

szefów jednostek. Od razu skorzystam z okazji, chciałbym Państwu przedstawić nową postać, która na wszystkich 

kolejnych sesjach będzie się pojawiała, pan podinspektor Leszek Wierzejski, nowy komendant naszej Komendy Policji. 

Poproszę teraz o potwierdzenie obecności w obradach. 

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania: OBECNY: 20, NIEOBECNY: 3 

Wyniki imienne 

OBECNY (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

NIEOBECNY (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Żeby nie przedłużać, mamy potwierdzenie, że dwie 

osoby nie uczestniczą w sesji. Pani radna Danuta Bosek i pan radny Maciej Cybulski, przepraszam, pan Lucjan Szekalis. 

Wobec tego w sesji uczestniczy 20 radnych na ustawowy stan 23. Stwierdzam, że obrady są prawomocne. 

Poproszę Państwa o powstanie. 

Zgodnie z uchwałą Rady Powiatu, Rady Gminy i Rady Miasta Łuków z dnia 29 kwietnia 2011 roku rozpocznijmy sesję 

od chwili zadumy i refleksji poświęconej wspomnieniu słów z papieskiego nauczania stanowiących osobiste motto 

radnego.   

Chwila ciszy  

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Porządek dzisiejszych obrad wraz z materiałami 

towarzyszącymi otrzymali Państwo za pośrednictwem aplikacji. Przypomnę, że statut Powiatu Łukowskiego nie 
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przewiduje głosowania nad porządkiem obrad, ale istnieje możliwość dokonania zmian w tym porządku. One mogą 

nastąpić na wniosek radnych, komisji, klubu radnych albo zarządu. Przypomnę również, żeby taką zmianę dokonać 

potrzebna jest liczba głosów przynajmniej 12. Zapytuję więc, czy ktoś z Państwa chciałby zgłosić taką propozycję. 

Bardzo proszę Pani Radna Urszula Chruściel. 

Radna Urszula Chruściel: Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Szanowni Państwo. Składam wniosek Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji o rozszerzenie porządku obrad o punkt podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi z dnia 13 czerwca 2024 roku.  

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś zgłoszenia z Państwa strony?  

Radny Henryk Lipiec: Ja mam pytanie.  

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Tak, proszę.  

Radny Henryk Lipiec: Ja mam pytanie Panie Przewodniczący, w zasadzie do Pani Przewodniczącej. Czego 

dotyczyła ta skarga? Jaki jest powód przesunięcia terminu?  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radna Urszula Chruściel: Szanowni Państwo, skarga 

została wszystkim państwu radnym przesłana na mailowe skrzynki służbowe. Dotyczy działalności dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej w Ryszkach. Myślę, że wszyscy Państwo się zapoznali z tą skargą. Wpłynęła 13 czerwca do powiatu 

i zebraliśmy się 17 czerwca, żeby nadać bieg sprawie, zabrać wszystkie dowody, wszystkie informacje w tej sprawie. 

Także mamy na skrzynkach mailowych i myślę, że Państwo się z tym zapoznają. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Ja tylko dodam, że to jest normalna procedura, bo 

rzeczywiście Komisja praktycznie nie miała czasu na to, żeby temat zbadać, więc istnieje możliwość, że za zgodą Rady 

Powiatu taka skarga może być rozpatrzona w wydłużonym terminie. Tak to może określę. Czy jeszcze są jakieś 

propozycje z Państwa strony. Nie ma, wobec tego przegłosujemy ten wniosek, który zgłosiła Pani Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Radna Urszula Chruściel. 

Głosowano w sprawie: w sprawie wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dotyczącego wprowadzenia do 

porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi z dnia 13 czerwca 

2024 r. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Zamykam głosowanie. W głosowaniu brało udział 20 

radnych. Za zgłoszonym wnioskiem odpowiedziało się 20 radnych. Głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. 

Stwierdzam, że wniosek został uwzględniony i zagadnienie, które zgłaszała Pani Radna Urszulach Chruściel zostanie 

umieszczone jako punkt 21 porządku obrad. Odczytam teraz porządek, według którego będziemy obradować. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu Łukowskiego. 

3. Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu Łukowskiego. 

4. Informacja dotycząca funkcjonowania transportu zbiorowego na terenie Powiatu Łukowskiego oraz o 

funkcjonowaniu PKS w Łukowie S.A. 
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5. Informacja o funkcjonowaniu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łukowie w 2023 r. i 

w pierwszym kwartale 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łukowie za rok 2023. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby przedstawicieli wybieranych przez Radę Powiatu Łukowskiego 

do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

9. Raport o stanie Powiatu Łukowskiego w 2023 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Łukowskiego wotum zaufania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

Zarządu Powiatu Łukowskiego z wykonania budżetu za 2023 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Łukowskiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na terenie  Powiatu 

Łukowskiego na lata 2024-2026 

14. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu 

zbiorowego dla Powiatu Łukowskiego” 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji 

lokalnego rynku pracy w Powiecie Łukowskim na lata 2024-2027. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Centrum Sportu „Smolany”  w Radoryżu Smolanym i 

nadania statutu. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Łukowskiego 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i 

Spraw Społecznych Rady Powiatu Łukowskiego 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 rok. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi z dnia 13 czerwca 2024 r. 

22. Sprawy różne i wolne wnioski. 

23. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu Łukowskiego. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Przystępujemy do realizacji punktu drugiego. Przyjęcie protokołu z 

drugiej sesji Rady Powiatu Łukowskiego. Zgodnie z procedurą protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady oraz 

udostępniony w systemie eSesja i do chwili obecnej nie wpłynął do mnie żaden wniosek z Państwa strony, by dokonać 

jakichś zmian, poprawek. W związku z tym poddaję pod głosowanie przyjęcie protokołu z drugiej sesji Rady Powiatu? 

Zarządzam głosowanie. Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z drugiej sesji Rady Powiatu? 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu Łukowskiego. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis, 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. W głosowaniu brało udział 20 radnych. 

Wszyscy opowiedzieli się za przyjęciem protokołu. Głosów przeciwnych, tym samym i wstrzymujących się nie było. 

Stwierdzam, że protokół z drugiej sesji Rady Powiatu Łukowskiego został przyjęty. 

 

3. Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu Łukowskiego. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 3. Porządku obrad. Informacja Starosty z działalności Zarządu 

Powiatu Łukowskiego. Stosowne materiały wszyscy Państwo otrzymali, była możliwość, by się zapoznać z tym. Czy 

Pan Starosta chciałby uzupełnić, czy rozszerzyć tą informację? 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście, myślę, że 

dochowamy tradycji i jeżeli będą pytania, to chętnie i ja, i członkowie Zarządu na nie odpowiemy. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dobrze, dziękuję. Zatem otwieram dyskusję. Kto z Państwa chciałby zadać 

pytanie dotyczące pracy Zarządów między sesjami. Proszę się zgłaszać. Proszę bardzo, Pan Radny Henryk Lipiec. 

Radny Henryk Lipiec: Panie Przewodniczący, Panowie Starostowie. Panie Starosto, ja do Pana w zasadzie 

mam pytanie, bo w materiałach dodatkowych otrzymaliśmy informację o odrzuceniu wniosku o objęcie patronatem 

turnieju. Chciałem zapytać o przyczynę. Czy to tylko finansowe, czy to jakieś inne? 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Podjęliśmy taką decyzję, że będziemy wspierać głównie nasze powiatowe 

imprezy, różne turnieje. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Proszę o kolejne pytania. Nie widzę chętnych do zabrania głosu. 

W związku z tym uznaję, że dyskusja się wyczerpała. Zamykam ten punkt. 

Informacja z prac zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Uzupełnienie informacji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

4. Informacja dotycząca funkcjonowania transportu zbiorowego na terenie Powiatu Łukowskiego 

oraz o funkcjonowaniu PKS w Łukowie S.A. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Przechodzimy do punktu 4 porządku obrad. Informacja dotycząca 

funkcjonowania transportu zbiorowego na terenie Powiatu Łukowskiego oraz funkcjonowania PKS w Łukowie S.A. Do 

Państwa dyspozycji jest oczywiście Zarząd na czele z Panem Starostą. Na sali obrad znajduje się również Pan Tomasz 

Madoń, Prezes PKS w Łukowie i też odpowie na Państwa pytania, czy złoży stosowne wyjaśnienia, jeśli zajdzie taka 

potrzeba. Zapytuję zatem, czy Panie Starosto jest potrzeba, by Zarząd zabrał głos w tej sprawie? 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Myślę, że nie. Oczywiście, jeżeli Państwo Radni będą mieć pytania, to i 

Pan Prezes jest do dyspozycji i Zarząd również. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Czy Pan Prezes chciał uzupełnić ten materiał, który do Państwa 

Radnych dotarł? Tak? 

Prezes PKS w Łukowie S.A. Pan Tomasz Madoń: Parę słów jeśli można. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Oczywiście. Proszę bardzo. 

Prezes PKS w Łukowie S.A. Pan Tomasz Madoń: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Jak co roku 

przedstawiana jest sprawa funkcjonowania transportu oraz spółki w roku poprzedzającym dyskusję, a więc macie 

Państwo materiały dotyczące roku 2023. Ja kilka słów chciałbym powiedzieć, bo mam już wyniki odnoszące się do 

pierwszych miesięcy tego roku. Chciałbym Państwa poinformować, że spółka za 5 miesięcy wygenerowała zysk i 

przygotowuje się w sposób solidny do okresu wakacyjnego, który jest tradycyjnie okresem trudnym dla spółki. 
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Natomiast te wskaźniki, które obecnie mamy pokazują, że nie ma zagrożenia co do zbilansowania tego roku, czyli roku 

2024. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Proszę, byście Państwo zgłaszali 

ewentualne pytania. Przepraszam najmocniej jeszcze poproszę o opinię merytorycznej komisji. Poproszę Pana 

Radnego Przemysława Suchodolskiego, Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej, która to komisja 

zajmowała się tematem. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Radny Przemysław Suchodolski: Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Komisja faktycznie omawiała szczegółowo przedstawioną informację, była dyskusja 

i oczywiście zakończyło się to pozytywną opinią komisji. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Myślę, że w momencie, kiedy Pan Przewodniczący 

wygłaszał stanowisko komisji, to ktoś ewentualnie sformułował sobie potencjalne pytanie. Nie widzę chętnych do 

zabrania głosu, wobec tego dyskusji zamykam i skorzystam tutaj z zapisu paragrafu 39 ustęp 5 statutu. W tej sytuacji 

możemy tę informację przyjąć przez aklamację. Jeśli nie zauważę sprzeciwu z Państwa strony to uznam, że ta 

informacja została przyjęta. Nie widzę sprzeciwu. Zatem stwierdzam, że Rada Powiatu przyjęła informację dotyczącą 

funkcjonowania transportu zbiorowego na terenie powiatu oraz o funkcjonowaniu PKS Łukowie S.A. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

5. Informacja o funkcjonowaniu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łukowie w 2023 r. i 

w pierwszym kwartale 2024 r. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt piąty porządku obrad. Informacja o funkcjonowaniu 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łukowie w 2023 roku i w pierwszym kwartale 2024 roku. 

Tradycyjnie już temat, jeśli pojawią się z Państwa strony jakieś pytania czy kwestie, które należałoby rozwinąć, odniesie 

się do nich Zarząd, poza tym na sali obrad znajduje się, tak jest, witam Panie Dyrektorze, Dyrektor SP ZOZ w Łukowie 

Pan Mariusz Furlepa, Główna Księgowa Placówki, Pani Anna Celińska-Mysław. Czy Pan Zastępca Dariusz Orzeł jest? 

Chyba nie ma. Witam Państwa wobec tego. Zanim poproszę o opinię merytorycznych komisji, to zapytam, czy ktoś z 

wymienionych tutaj przeze mnie podmiotów, czy osób chciałby zabrać głos w tej sprawie, Zarząd bądź Pan Dyrektor 

czy Pani Księgowa. Czyli rozumiem, że formuła pytania i odpowiedź w punkcie dyskusja. Wobec tego bardzo proszę 

Panią Przewodniczącą Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych, Panią Radną Barbarę 

Chadaj o wyrażenie opinii merytorycznej komisji w tej sprawie. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu, Przewodniczący 

Komisji Pan Jacek Krzyszczak. Proszę uprzejmie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Pan Radny Jacek Krzyszczak: Panie 

Przewodniczący, Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Otwieram dyskusję. Pan Radny Longin Kajka, proszę bardzo. 

Radny Longin Kajka: Jeśli można, w kwestii właśnie funkcjonowania naszego szpitala łukowskiego, jak 

również tych jednostek podległych w terenie tych ośrodków zdrowia, tak je nazwę. Chciałbym zapytać, korzystając 

tutaj z obecności pana dyrektora, bo wczoraj Pan Starosta na Komisji Budżetu dosyć mocno wyjaśnił nam szczegółowo 

pewne kwestie związane właśnie z informacją o funkcjonowaniu SPZOZ w Łukowie. Ja chciałbym Pana Dyrektora 

zapytać, bo takie pytanie się pojawia, na jakich zasadach i w jaki sposób rozliczeni są lekarze, z którymi zawarte są 

kontrakty. Jeśli można, tu kilka informacji na ten temat, bo różne informacje krążą. Myślę, że wiele osób też nie wie, 

na jakich zasadach są zatrudniani. Chętnie tutaj, jeśli Pan Dyrektor mógłby udzielić informacji na ten temat. 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Na razie nie widzę chętnych do zadawania kolejnych pytań, 

więc poproszę o odpowiedź. 

Dyrektor SP ZOZ w Łukowie Pan Mariusz Furlepa: Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, lekarze są 

rozliczani za godzinę i też są rozliczani za wypracowane punkty. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Tyle. Dobrze, dziękuję. Pan Radny Longin Kajka ponownie, a za chwilę 

Pan Radny Henryk Lipiec. 

Radny Longin Kajka: Dopytam jeszcze, jeżeli chodzi o za godzinę, to znaczy jakaś stawka ewentualnie, za 

godzinę to znaczy i kwestia ilości godzin przepracowania, bo to też, jeśli Pan Dyrektor mógłby jeszcze tak dopowiedzieć 

kilka zdań na ten temat. 

Dyrektor SP ZOZ w Łukowie Pan Mariusz Furlepa: Są przypadki, że lekarze wypracowują w godzinach, które 

nie podam, ale 27 dni w miesiącu pracują w szpitalu, czyli 24 godziny pomnożyć przez 27. Stawka godzinowa jest 

uzależniona od specjalizacji. Głównie specjalizacja decyduje o tym, jaka jest ta stawka godzinowa. Są to stawki od, 

powiedzmy, 110 do 180 złotych, w zależności od specjalizacji. Często te stawki wysokie są związane z tym, że 

zatrudniamy lekarza, powiedzmy na 8 godzin miesięcznie po to, żeby mieć podpisany kontrakt z NFZ. Taka konieczność 

jest i ten lekarz przyjeżdża na 8 godzin. Tak jak powiedziałem, rekordzista 27 dni w tygodniu pracował, już nie pracuje 

tyle, aczkolwiek przepracowanie 15 godzin to jest standardem, a wynika to z tego, że jest zbyt mało lekarzy w kraju i 

nic nie zanosi się na to, żeby ich było więcej. Stawki, które u nas są w powiecie są jednymi z niższych w województwie 

lubelskim. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Pan radny Henryk Lipiec ma głos. 

Radny Henryk Lipiec: Panie Przewodniczący, Panowie Starostowie, ja mam takie pytanie. Wiemy, że w roku 

ubiegłym szpital wygenerował 16 milionów straty. Wiemy też, że czekają nas podwyżki dla pracowników. Nie 

pamiętam, panie dyrektorze, 16-17% średnio, ale też wiemy, że środków zabezpieczonych, pokreślmy to przez 

Państwa, przez centralę, mamy na poziomie 6-7%, czyli te 10% nie mamy, czy brakuje nam. Przy założeniu, że SPO ZOZ 

jest strategiczną jednostką powiatu, jest to największa jednostka zatrudniająca ponad tysiąc osób panie starosto, tak 

patrzę na Pana. To wystąpi na pewno problem z zabezpieczeniem tych środków. Mam pytanie do pana dyrektora, czy 

to Pana Starosty, bo w zasadzie nie wiem, w jaki sposób będziemy, już tego słowa użyję, próbowali rozwiązać ten 

problem? 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Pan Starosta. Proszę bardzo. 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Bardzo proszę. Ostatnio z panem dyrektorem zintensyfikowaliśmy 

działania po to też, żeby namówić innych starostów, innych dyrektorów szpitali, żeby tego problemu nie zamiatać pod 

dywan, bo on narasta. Bo jakby już dwa lata generują to kolejne straty dla szpitala, bo nasz szpital jeszcze dwa lata 

temu był w bardzo dobrej kondycji finansowej. Zawsze mieliśmy na plusie lub jeśli wystąpił minus, to on był niewielki. 

Także przy ponad 130 milionowym budżecie to było wręcz nieodczuwalne. Spotkaliśmy się na konwencie starostów 

poszerzonym o obecność dyrektorów szpitali i tam rozmawialiśmy z panem posłem Bojarskim, to jest akurat poseł 

koalicji rządzącej, chyba przewodniczący Sejmowej Komisji Zdrowia, właśnie o tym, jakby ten problem rozwiązać. 

Pojawiło się wczoraj zaproszenie dla starostów i dyrektorów szpitali powiatowych na spotkanie z obecną panią 

minister zdrowia, a więc jakby widać, że już te nasze zabiegi jakiś tam już efekt spowodowały. Spotkanie odbędzie się 

w przyszłym w przyszłym tygodniu. Trudno dzisiaj mówić o efektach, natomiast chciałbym tutaj Państwa zapewnić, że 

ja i dyrektor robimy wszystko, żeby ten problem rozwiązać. Także występujemy z różnymi inicjatywami, zapraszając 

do tego pozostałych starostów nie tylko z naszego województwa, ale też i z innych, no bo wiadomo, że jeżeli będziemy 

mówić pojedynczo, to nikt nas pewnie nie wysłucha, natomiast jeżeli będziemy dużą grupą, to myślę, że jakieś efekty 

tych działań będą, bo chyba w lipcu, panie dyrektorze, czeka nas kolejna podwyżka uposażeń, więc może tutaj właśnie 

w tym momencie chciałbym przekazać głos, żeby pan dyrektor uzupełnił jeszcze moją wypowiedź. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Proszę bardzo, pan dyrektor Mariusz Furlepa. 
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Dyrektor SP ZOZ w Łukowie Pan Mariusz Furlepa: Jeszcze w uzupełnieniu do słów starosty. W następnym 

tygodniu przed nim spotkanie z panią minister odbędzie się spotkanie u pana marszałka dotyczące tych spraw, o 

których mówił pan starosta. Jeżeli chodzi o podwyżki, to, panie radny, ja bardzo chciałbym wiedzieć, na jakiej zasadzie 

one będą poza najniższą krajową refundowane przez NFZ, natomiast praktyka wieloletnia pokazuje, że to jest tak, że 

mówi się w mediach, że one są refundowane, tak jak było to w 2022 roku 1 lipca miały być te podwyżki pokryte w 

całości z NFZ-u, a zostały pokryte tylko w 5,75%, skutkowało tym, że z miesiąca na miesiąc musieliśmy do tych 

podwyżek dopłacać 1 700 000 zł z pieniędzy, które były przeznaczone z kontraktu, po prostu z kontraktu. Jednego dnia 

to się zadziało, że ze szpitala, który był z wynikiem finansowym dodatnim, staliśmy się szpitalem z wynikiem 

finansowym ujemnym. Miesiąc w miesiąc dokładaliśmy 1 700 000 zł, galopująca inflacja, bo była, tego nie da się ukryć, 

spowodowała, że w tej chwili dokładamy do naszej działalności 2 000 000 zł. Co będzie teraz z tymi podwyżkami do 

końca nie wiemy, bo tak jak nie wiemy do końca jak wypłacać podwyżki dla pielęgniarki, czy płacić im za wykształcenie 

wymagalne, czy za uzyskane, bo przepisy nie są jasne. Nie znamy do końca przepisów, na jakich będziemy te podwyżki 

wypłacać. Jeżeli chodzi o minimalną krajową, to nie sądzę, żeby ona mocno uderzyła w finanse szpitala, ale też są 

podwyżki nie tylko minimalne, tylko także dla pielęgniarek, dla lekarzy. Nic się nie mówiło o tym, czy będą 

refundowane ewentualne podwyżki dla lekarzy na kontraktach. Jest pomysł pana posła Bojarskiego, nie wiem to 

nieoficjalnie, a pewnie będzie oficjalnie o tym mówione, o ile to spotkanie się odbędzie u marszałka, ma się odbyć, że 

maksymalną stawką godzinową dla lekarzy w województwie lubelskim ma być 180 zł. Podobnie, nie wiem czy tak 

będzie, ale Świętokrzyskie i Śląskie albo Dolnośląskie ma w takim pilotażowym programie uczestniczyć. Powiem tak, 

pomysł być może dobry, ale jeżeli chodzi o zawarte dotychczas umowy, ja też to powiem na tym spotkaniu, że nie 

zamierzam ich renegocjować, bo one są podpisane do lipca następnego roku, a biorąc pod uwagę to, że obok mamy 

województwo mazowieckie, renegocjacja kontraktów skończy się z masowym odejściem lekarzy od nas. Kontrakty 

mogą nam wypowiadać po miesiącu czasu, również w drugą stronę też tak to funkcjonuje. I w tej chwili są pewne 

stawki ogólnopolskie dla lekarzy, ogólnopolskie i poniżej tych stawek ciężko jest uzyskać lekarza. Głównie dotyczy to 

lekarzy radiologów i anestezjologów. To jest taka grupa, która ma ustalone powiedzmy w kraju stałą stawkę godzinową 

i ciężko jest rozmawiać z jakimkolwiek lekarzem, jeżeli podaje mu się inną stawkę. Natomiast ja mogę się zobowiązać, 

że od czasu podpisania takiej deklaracji przez samorządy i dyrektorów, o ile do niej dojdzie, bo tutaj trzeba też na 

aspekt prawny spojrzeć, to ja się zobowiążę do tej stawki i nie będę przyjmował po prostu nikogo powyżej. Co to może 

spowodować? A no to, że będziemy zamykać pewne zakresy leczenia w szpitalu, czyli oddziały. Bo nie oszukujmy się, 

większość lekarzy dyżurujących przyjeżdża skądś, z Warszawy, z Łodzi, z Lublina, z Białej Podlaskiej. I ci lekarze mogą 

przestać do nas dojeżdżać, jeżeli w sąsiednich województwach dostaną wyższe stawki. To galopuje, trzeba to 

zatrzymać, ale nikt nie chce się tego podjąć. Obecna koalicja próbuje zrzucić, tak jak i poprzednia władza, na 

dyrektorów, teraz bardziej na samorządy, problem z galopującymi podwyżkami dla sektora medycznego, tak to nazwę. 

A legislacji żadnej nie ma. Dopóki tego nie będzie, ja nie sądzę, żeby tak naprawdę, mimo chęci ze strony szanowanego 

przeze mnie posła Bojarskiego, żeby cokolwiek wyszło. Uważam, że musi być to odgórnie załatwione. A jak będzie, 

zobaczymy nawet przy najbliższych podwyżkach. Także ja, panie radny, nie wiem, jakie będą zasady przydzielania tak 

do końca, bo nie dostaliśmy jeszcze, że tak powiem, czarno na białym tego, jak ma to wyglądać. I nie sądzę, żebyśmy 

tak naprawdę dostali, a rozliczani będziemy z tego. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Pan radny Longin Kajka ponownie, proszę. 

Starosta Dariusz Szustek: Można jeszcze tylko w gwoli... 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Przepraszam, pan starosta chciał uzupełnić. Proszę bardzo. 

Starosta Dariusz Szustek: Chcę tutaj państwa zapewnić, że my w tych wszystkich spotkaniach będziemy 

uczestniczyć. Natomiast też tutaj zaangażował się pan radny sejmiku Ryszard Szczygieł, który również wczoraj zwrócił 

uwagę na posiedzeniu sejmiku, właśnie na temat właśnie złej sytuacji, złej kondycji finansowej szpitali powiatowych. 

Tym bardziej, że jest tam pan Marek Kos, który był dyrektorem szpitala w Kraśniku, później dyrektorem szpitala 

powiatowego w Sandomierzu, teraz jest wiceministrem zdrowia. Więc kto jak kto, taka osoba zna znakomicie sytuację 

tych szpitali. I myślę, że już doszliśmy do takiego punktu, że albo coś się zadzieje systemowo, albo będzie problem. 
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Chciałbym tu przytoczyć chociażby problem szpitala we Włodawie, gdzie starosta powiedział, że nie ma już pieniędzy 

na pensję dla lekarzy i nosi się z zamiarem w ogóle zamknięcia szpitala, ale to chyba nie jest rozwiązanie. Zwłaszcza 

jak sobie popatrzymy na usytuowanie Włodawy, raz, że jest to miasteczko nadgraniczne, to najbliższy szpital to Chełm, 

Biała Podlaska albo Parczew, gdzie jest nieduży szpital. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Pan radny Domin Kajka proszę. 

Radny Longin Kajka: Tu w rozmowie, w tej dyskusji na temat służby zdrowia, my doceniamy oczywiście 

starania Pana Starosty, Pana Dyrektora, wszystkich osób, którzy zaangażowali się w to, żeby ta służba zdrowia dla 

pacjentów z powiatu łukowskiego wyglądała jak najlepiej. Oczywiście od 10 lat czekamy na rozwiązania systemowe, 

których nie ma. Miejmy taką nadzieję, że ten rząd obecny, ta koalicja rzeczywiście podejdzie merytorycznie i tak 

pragmatycznie do tego, żeby pewne rozwiązania systemowe wspólnie właśnie, czy ze starostami, czy z dyrektorami 

szpitali w jakiś sposób wypracować, bo ich nie ma. Rzeczywiście to jest pewien problem, ale oczywiście nie uciekniemy 

od tego, że nasi mieszkańcy powiatu łukowskiego mają swoje oczekiwania. Oczywiście i tutaj też z tym musimy się 

zmierzyć. Ja tutaj jeszcze dwie rzeczy, jeżeli Panie Dyrektorze mógłby Pan powiedzieć, bo Pan Starosta też mówił 

wczoraj na Komisji Budżetu, że rzeczywiście brakuje lekarzy i że szpital, czy Pan Dyrektor tutaj zatrudni, nie wiem czy 

każdego lekarza, który zechciałby przyjść, będą chętni. Ja bym Panie Dyrektorze tak dopytał za ile i za jaką cenę tutaj, 

jeżeli chodzi o lekarza, jakby Pan mógł w szczegółach, jakich lekarzy brakuje, jeżeli chodzi o nasz szpital i ile możemy 

zaoferować takiemu lekarzowi z zewnątrz, to jest jedno pytanie. I drugie pytanie odnośnie Mazowieckiego 

Województwa. Dzisiaj rozumiemy, że w województwie mazowieckim lepsze są warunki zatrudniania lekarzy, jest 

więcej pieniędzy na służbę zdrowia, bo tak tutaj zrozumiałem. Jeśli nie, to proszę mnie tutaj z tego błędu wyprowadzić. 

Czy to są jednakowe warunki dla wszystkich województw? I trzecie pytanie, jakby Pan Dyrektor mógł się odnieść do 

jednostek podległych SPZOZ w Łukowie, czy w Wojcieszkowie, czy w Wandowie, czy w Stoczku Łukowskim, zwłaszcza 

w Stoczku Łukowskim. Czy Pan Dyrektor widzi tam potrzebę zatrudnienia dodatkowych lekarzy, czy ta obsada lekarska 

jest wystarczająca? Tu głównie chodzi mi o Stoczek Łukowski. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Proszę o odpowiedź. 

Dyrektor SP ZOZ w Łukowie Pan Mariusz Furlepa: Rozumiem, że Panu chodzi o Stoczek Łukowski, bo jest 

pan radnym z tego terenu. Tak w małej miejscowości jak Stoczek Łukowski, funkcjonowanie dwóch ośrodków zdrowia, 

w obecnej sytuacji finansowej i demograficznej w Polsce, jest pomysłem nietrafionym. Tak naprawdę powinien tam 

być jeden ośrodek zdrowia, wtedy ten ośrodek zdrowia jako tako by spinał się, powiedzmy, koszty i przychody, by były 

w granicach zera, a może troszeczkę ktoś by tam na tym zarobił. Natomiast funkcjonowanie dwóch ośrodków zdrowia 

przynosi naszemu ośrodkowi poważne straty. Także jest tam trzech lekarzy, od nas przyjeżdżających, czy nawet 

czterech czasami. Wydaje mi się, biorąc pod uwagę, tak jak tutaj wspomniałem, demografię, która szczególnie w 

Stoczku Łukowskim jest bardzo zauważalna, bo bardzo wielu pacjentów płaci składki zdrowotne w województwie 

mazowieckim, a leczy się w ośrodki zdrowia w Stoczku Łukowskim i to na to zwracał uwagę na ostatnim właśnie 

spotkaniu pan dyrektor Piróg z NFZ-u, że składki na służbę zdrowia w województwie lubelskim nie pokrywają 

wydatków tak naprawdę, a wynika to właśnie z tego, co wspomniałem, że są płacone w sąsiednich województwach. 

Myślę, że to jest temat troszkę na dłuższą dyskusję. Ja odpowiedziałem szczerze, jak to wygląda, natomiast ratuje nas 

troszeczkę higiena szkolna, jeżeli chodzi o Stoczek Łukowski i Jedlankę, bo te dwa ośrodki trzeba z sobą powiązać, ale 

niestety mimo tego jest tam strata. Także to jest nasze takie działanie prospołeczne, pro pacjentowi, że ten ośrodek 

dalej utrzymujemy i staramy się utrzymać. Poza tym, panie radny, to jest taka tajemnica Poliszynela, że na szpitalu 

wiszą wszystkie instytucje prywatne. Tak to nazwę, nie będę dokładnie wymieniał, o jakie mi instytucje chodzi. Kiedyś 

na przykład NZOZ-y miały obowiązek 10% tego, tych środków, które dostają z NFZ-u przekazać na badania pacjentów. 

W tej chwili takiego obowiązku NZOZ-y nie mają. I to łatwo da się zauważyć na naszym SOR-ze w Łukowie, który 

przyjmuje rocznie około 35 tysięcy ludzi. Jest to, biorąc pod uwagę powiat, liczba bardzo duża. Ale to wynika z tego 

też, że z sąsiednich powiatów do nas na SOR przyjeżdżają ludzie. No i bardzo często mają po raz pierwszy od paru lat 

wykonywane badania kompleksowe na tych SOR-ach. Staramy się ratować te ośrodki zdrowia, chociażby z tego 

względu, żeby mieć pewną kontrolę nad tymi badaniami, o których wspomniałem. Oczywiście nie chcę tutaj 
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uogólniać, że, no wymieniłem NZOZ-y, tak, że wszędzie taka sytuacja ma miejsce, absolutnie. Tego nie powiedziałem. 

Jeżeli chodzi o Stoczek Łukowski, bardzo szanuję pana doktora z NZOZ-u i uważam, że to jest świetny lekarz i złego 

słowa na niego nie powiem. Dlatego nie odnosi się to bezpośrednio do NZOZ-u w Stoczku Łukowskim, co 

powiedziałem, ale niestety, no, takie praktyki są. NFZ miał przyjrzeć się temu wszystkiemu. Rozmawiałem wielokrotnie 

jeszcze w przeszłości z panem dyrektorem Tarkowskim, że miał kontrolować to wszystko, to była jego inicjatywa, no, 

ale nic jakoś z tego nie wyszło. Później była pandemia. I to, co powiedziałem. Nie tylko demografia, że są, że pacjenci 

wyjeżdżają do pracy do innych województw, ale też trzeba wziąć to pod uwagę, że od 1945 roku, w ubiegłym roku 

mieliśmy najmniej porodów w całej Polsce. I mówienie np. o pediatrach, że pediatra dobrze, żeby dojeżdżał, no, tak 

szczerze mówiąc, to ma średnie uzasadnienie, biorąc pod uwagę możliwości relokacji obecnie, biorąc pod uwagę, że 

każdy ma samochód albo dwa, może dojechać do tego pediatry, ale trzeba dziękować Panu Bogu, że u nas jeszcze 

pediatria jest, bo i Zamość, duże miasto, był okres czasu, że były pozamykane pediatrie, nie było, Chełm miał 

zamknięte pediatrie, były problemy z tym, a u nas jakoś to funkcjonuje. Ale żeby wysłać kogoś w teren, no, to jest z 

tym duży problem. Ważne jest, żeby utrzymać oddział. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Nie zauważam, by ktoś z Państwa chciał zabrać głos. 

Wobec tego zamykam dyskusję i proponuję, tak jak w przypadku poprzedniego punktu, by tę informację w oparciu o 

paragraf 39 ustęp 5 przyjąć przez aklamację. Nie widzę Państwa sprzeciwu. Wobec tego stwierdzam, że Rada Powiatu 

przyjęła informację o funkcjonowaniu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łukowie 2023 i w 

pierwszym kwartale 2024 roku. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łukowie za rok 2023. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 6 porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łukowie za 2023 rok. 

Stosowne materiały wszyscy Państwo otrzymali. Te same osoby, które przedstawiałem w punkcie 5. odpowiedzą 

na Państwa ewentualne pytania. Czy w tym momencie jakiś komentarz ze strony Zarządu, czy Pana Dyrektora? 

Na razie nie ma potrzeby, tak? Czyli ta formuła, która w poprzednich punktach, rozumiem. Zanim dyskusja się 

rozpocznie, to proszę o opinie Komisji, które zajmowały się tematem. Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego 

i Spraw Społecznych, Przewodnicząca Komisji, Pani Radna Barbara Chadaj. Proszę uprzejmie. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu, Przewodniczący 

Komisji, Pan Jacek Krzyszczak. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Pan Jacek Krzyszczak: Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt przedstawionej uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Nikt z Państwa nie zgłasza chęci 

zabrania głosu wobec tego dyskusję zamykam i przechodzimy do głosowania. I tutaj mam do Państwa prośbę, zanim 

wypowiem formułę dotyczącą głosowania, aby w kolejnych tego typu sytuacjach, kiedy będzie głosowany projekt 

uchwały, bym mógł skorzystać z zapisu paragrafu 34 Statutu, który zwalnia mnie z konieczności odczytywania całej 

uchwały, a pozwala ograniczyć się do odczytania tylko jej tytułu. Nie widzę sprzeciwu, wobec tego po raz pierwszy 

skorzystam z tego zapisu. Zarządzam głosowanie. Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łukowie za 2023 rok? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łukowie za rok 2023. 
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Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Zamykam głosowanie. W głosowaniu brało udział 20 

radnych. Wszyscy Państwo radni opowiedzieli się za uchwałą. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się tym samym 

nie było. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łukowie za rok 2023 została podjęta. 

Uchwała Nr III/25/2024 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby przedstawicieli wybieranych przez Radę Powiatu Łukowskiego 

do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 7 porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby 

przedstawicieli wybieranych przez Radę Powiatu Łukowskiego do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie. Zarząd na czele z Panem Starostą mogą wyjaśnić pewne jakieś wątpliwe czy 

sporne kwestie? Rozumiem Panie Starosto, że tak jak w poprzednich punktach ewentualnie odpowiedzi na pytania. 

Na sali znajduje się również Pani Agnieszka Mościcka, Naczelnik Wydziału Promocji, Rozwoju i Polityki Społecznej i też 

jest do Państwa dyspozycji. Proszę o opinię Komisji, która zajmowała się tematem. Ponownie Pani Radna Barbara 

Chadaj, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych, proszę. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Proszę bardzo Pan Radny Henryk 

Lipiec. 

Radny Henryk Lipiec: Panowie Przewodniczący, Panowie Starostowie. Ja wiem, że każdy projekt uchwały jest 

w pewnych ramach umieszczony i objęty, nawet jeżeli chodzi o ilość. Rada Społeczna przez SPZOZ jest organem 

społecznym, który ma doradzać, który ma, nie chcę powiedzieć, monitorować, bo to nie wiem, czy najlepsze 

określenie. Natomiast chciałbym się tutaj zwrócić z apelem do Pana Starosty o to, aby jako przedstawicielstwo Rady 

uwzględnić wszystkie siły jeżeli chodzi o kluby radnych powiatu, żeby to nie było tak tylko, że koalicja większościowa 

czy rządząca ma przedstawiciela, ale również, żeby wziąć pod uwagę, jeżeli chodzi o tzw. mniejszość czy opozycję, to 

już Państwo mogą sobie dobrać. Dziękuję bardzo. Dziękuję. No to raczej apel do Państwa radnych, bo w tej chwili 

będziemy głosować nad projektem uchwały w sprawie liczebności, ale ja tylko dodam, że dwie osoby są jak gdyby z 

urzędu skierowane do pracy w tej Radzie, jedna osoba to osoba wskazana przez Starostę Łukowskiego, druga osoba 

to przedstawiciel Wojewody Lubelskiego. Zgodnie z projektem uchwały należałoby wybrać 14 członków Rady, tak 

przynajmniej taki zapis jest zawarty w projekcie uchwały. Czy Pan Starosta może odniesie się do wypowiedzi Pana 

Radnego? 

Starosta Dariusz Szustek: Tak, jeśli chodzi o przedstawicielstwo stricte polityczne, to spośród osób, które 

zaproponuję są i przedstawiciele Alternatywy dla Łukowa, czy ostatnio chociażby chyba to była Alternatywa Piotra 

Płudowskiego, są również przedstawiciele Razem Ponad Podziałami, ale chyba tutaj chodzi Panu bardziej, żeby to był 

Radny Powiatowy, tak? Reprezentujący akurat Państwa ugrupowanie. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję, to tyle, tak? 
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Starosta Dariusz Szustek: Czy mamy jakąś propozycję konkretną? 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: To za chwilę będzie w kolejnym punkcie, na razie jesteśmy w punkcie 

ustalenie liczby przedstawicieli wybieranych do Rady. Czy są jeszcze jakieś głosy w dyskusji? Przypomnę, że w projekcie 

uchwały mamy zapis o 14 przedstawicielach. Nie ma pytań, tak? 

Starosta Dariusz Szustek: Panie Przewodniczący, jeśli to nie w tym momencie, to ja tutaj sugerowałbym 

uwzględnienie wniosku Pana Henryka Lipca i ustalenie przedstawicielstwo na 15 osób, czyli tutaj byśmy oczekiwali od 

Państwa konkretnej propozycji, żebyśmy mogli, żebyśmy mogli właśnie taką osobę dokooptować do listy, które za 

chwilę ja zaproponuję jako Przewodniczący Zarządu. Rozumiem. Czy odniesie się do tego Pan Radny Lipiec? 

Radny Henryk Lipiec: Rozumiem, że do zgłoszenia osoby? 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: No, Pan Starosta, nie musi Pan odpowiadać w tej chwili, bo... 

Radny Henryk Lipiec: Tak, jak najbardziej. Jest to rozwiązanie do przyjęcia. Bardzo dziękuję. 

Starosta Dariusz Szustek: Tylko uzupełnię, że ja poprosiłbym o zaproponowanie takiej osoby, ponieważ 

za chwilę będę proponował cały skład Rady Społecznej SPZOZ-u. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Pan radny Longin Kajka prosi o głos. 

Radny Longin Kajka: Jeśli można Panie Przewodniczący. 

Starosta Dariusz Szustek: Natomiast tutaj w imieniu zarządu proponuję dokonanie zmiany, że zamiast 14, 15. 

Żeby Rada Społeczna SPZOZ liczyła 15 członków. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Rozumiem. Pan radny Longin Kajka. 

Radny Longin Kajka: Panie Przewodniczący, Panie Starosto, proponujemy Pana Henryka Lipca do Społecznej 

Rady. 

Starosta Dariusz Szustek: Rozumiem, że pan Henryk Lipiec wyraża zgodę? 

Radny Henryk Lipiec: Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Proszę Państwa, przypomnę, jesteśmy w punkcie, który dotyczy projektu 

uchwały określającej liczebność członków Rady Społecznej, ponieważ wniosek wypłynął od Pana radnego Lipca, należy 

to traktować jako poprawkę, ale wprowadzenie poprawki to dosyć zawiła procedura, ale Pan Starosta tutaj wpadł na 

świetny pomysł, żeby potraktować tę propozycję jako autopoprawkę, która nie podlega przegłosowaniu. Więc 

prosiłbym, byście Państwo głosując mieli świadomość, że paragraf pierwszy projektu uchwały brzmi: liczbę 

przedstawicieli wybieranych przez Radę Powiatu Łukowskiego do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję na lata 2024-2029 ustala się na 15 osób, nie 14 tak jak do tej 

pory. 

Starosta Dariusz Szustek: Tak doprecyzowując łącznie Rada będzie składała się z 17 osób. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Tak, bo do tego te dwie osoby, które niejako z urzędu. 

Starosta Dariusz Szustek: Czyli przedstawiciel Wojewody i przedstawiciel Starosty. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dobrze, czy ktoś jeszcze chciał zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, wobec 

tego zarządzam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie określenia liczby 

przedstawicieli wybieranych przez Radę Powiatu Łukowskiego do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby przedstawicieli wybieranych przez Radę 

Powiatu Łukowskiego do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Protokół z III sesji Rady Powiatu Łukowskiego z dn. 20.06.2024  12 

 

Wyniki imienne 

ZA (20): Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3): Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję, zamykam głosowanie. Za projektem uchwały opowiedziało się 

20 radnych, głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała w sprawie określenia liczby 

przedstawicieli wybieranych przez Radę Powiatu Łukowskiego do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie została podjęta. 

Uchwała Nr III/26/2024 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 8, który jest kontynuacją poprzedniego. Podjęcie uchwały 

w sprawie powołania Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie 

na kadencję na lata 2024-2029. Ten skład ekspercki, że tak to określę, jest do Państwa dyspozycji, czyli Zarząd i Pani 

Naczelnik, gdyby zaszła potrzeba, by odpowiedzieć na jakieś wątpliwości. Za chwilę poproszę o opinię Komisji Panią, 

kolejny raz Panią Radną Barbarę Chadaj, ale odczytam tylko projekt uchwały. Uchwała nr III/tutaj stosowny 

numer/2024 Rady Powiatu Łukowskiego z dnia 20 czerwca 2024 roku w sprawie powołania Rady Społecznej 

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. Na podstawie 

artykułu 12 punkt 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym Dziennik Ustaw z 2024 roku, 

pozycja 511 i art. 48, ustęp 5 i ustęp 6 punkt 2 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej. Dziennik 

Ustaw z 2024 roku, pozycja 799, oraz paragrafu 3 i paragrafu 11, ustęp 2 Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie stanowiącego załącznik do uchwały nr XLI/367/2023 Rady Powiatu Łukowskiego z dnia 

29 marca 2023 roku w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Łukowie 

Dziennik Urzędowy Województwa Lubelskiego z 2023 roku, pozycja 2476 Rada Powiatu uchwala co następuje. 

Paragraf pierwszy. Powołuje się Radę Społeczną w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie 

na kadencję w latach 2024-2029 w następującym składzie. I tutaj w pierwszej kolejności nazwiska osób, które jak 

mówiliśmy wchodzą z urzędu w skład Rady. Jako osoba wyznaczona przez Pana Starostę, która będzie pełniła funkcję 

Przewodniczącego Społecznej Rady Pan Radny Włodzimierz Wolski. Przedstawiciel Wojewody Lubelskiego Pan 

Grzegorz Gomoła, Radny Miejski. I dalej 15 osób, które zostaną przez Państwa Radnych zaakceptowane, bądź też nie. 

Paragraf 2. Pierwsze posiedzenie Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w 

Łukowie zwołuje się na dzień 21 czerwca 2024 roku o godzinie 13 w sali konferencyjnej przy ulicy dr Andrzeja 

Rogalińskiego 3, 21-400 Łuków. Paragraf 3. Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu Łukowskiego. 

Paragraf 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Proszę Panią Przewodniczącą Barbarę Chadaj o opinię Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Zanim Państwo ewentualnie 

zdecydują się na zabranie głosu, to ja tylko dodam, że Pan Starosta zgłosi tutaj 15 kandydatów. Oczywiście lista może 

być dłuższa. Jeżeli liczba zgłoszeń będzie równa liczbie miejsc, głosujemy nad kandydaturą każdego kandydata. Zwykła 

większość głosów wystarczy, by osoba uzyskała akceptację Rady. Jeśli liczba kandydatów będzie większa niż liczba 

miejsc, czyli 15, wówczas otrzymają Państwo, poprosimy o przerwę, i Państwo będą spośród tej liczby wybierać tylko 

15 nazwisk. Osoby, które Państwa zdaniem nie powinny się znaleźć w Społecznej Radzie, po prostu nie trzeba na nie 

głosować. Ale póki co poczekajmy na ewentualne zgłoszenia. Bardzo proszę, Panie Starosto. 
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Starosta Dariusz Szustek: To ja, Panie Przewodniczący, pozwolę sobie wyrazić opinię, że osiągnęliśmy przed 

chwilą konsensus i pewnie będzie ta wersja pierwsza. Chcę zgłosić kandydatów ze wszystkich gmin Powiatu 

Łukowskiego, tak żeby każda gmina miała też swego reprezentanta. Oczywiście wszyscy Państwo będą tam 

funkcjonować jako przedstawiciele Rady Powiatu Łukowskiego. I oprócz osób, które Pan Przewodniczący wymienił, 

czyli Pana Włodzimierza Wolskiego, który jest delegowany przeze mnie do pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady 

Społecznej SPZOZ i Pana Grzegorza Gomoły, który jest przedstawicielem Pana Wojewody Lubelskiego, proponuję 

następującą piętnastkę. Pan Marcin Kurek, jest to Wójt Gminy Wojcieszków. Pani Kinga Szerszeń, Pani Wójt Gminy 

Wola Mysłowska. Pan Karol Ponikowski, Pan Wójt Gminy Adamów. Pan Wojciech Czerniec, Pan Wójt Gminy Krzywda. 

Pan Mariusz Osiak, Pan Wójt Gminy Łuków. Pan Piotr Płudowski, Pan Burmistrz Miasta Łuków. Pan Piotr Chaber, Pan 

Wójt Gminy Serokomla. Pan Krzysztof Kazana, Pan Wójt Gminy Stanin. Pan Marek Czub, Pan Wójt Gminy Stoczek 

Łukowski. Pan Marcin Sentkiewicz, Pan Burmistrz Miasta Stoczek Łukowski. Pan Andrzej Hryciuk, Pan Wójt Gminy 

Trzebieszów. Pan Jacek Krzyszczak, Pan Radny Przewodniczący Komisji Finansów jako Przedstawiciel stricte Rady. Pani 

Ilona Ochmańska, Pani Radna Rady Powiatu Łukowskiego. Pan Jerzy Kędra, Pan Radny Powiatu Łukowskiego. Pan 

Henryk Lipiec, Pan Radny Powiatu Łukowskiego. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. To piętnastka zgłoszona przez Pana Starostę. Czy jeszcze 

jakieś kandydatury pojawią się? Nie widzę. Wobec tego zamykam listę zgłoszeń i tak jak wspominałem wszystkie 

kandydatury za wyjątkiem osób, które z urzędu wchodzą do składu rady zostaną poddane głosowaniu. Tak to może 

określę. Jako pierwsza osoba zgłoszona przez Pana Starostę to Pan Marcin Kurek, który będąc Wójtem Gminy 

Wojcieszków jest jednocześnie w tej sytuacji przedstawicielem Rady Powiatu Łukowskiego. Bardzo proszę o wyrażenie 

swojej opinii w sprawie ewentualnej obecności Pana Marcina Kurka w składzie społecznej rady SPZOZ. Kto z Państwa 

opowiada się za wyborem tej osoby? 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Marcina Kurka do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Za kandydaturą opowiedziało się 20 radnych, głosów 

przeciwnych wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów. 

Pani Kinga Szerszeń zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pani Kingi Szerszeń do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Za kandydaturą opowiedziało się 20 radnych, głosów 

przeciwnych wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydatka uzyskała wymaganą liczbę głosów. 

Pan Karol Ponikowski zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Karola Ponikowskiego do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za kandydaturą opowiedziało się 20 

radnych, głosów przeciwnych wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów. 

Pan Wojciech Czerniec. Zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Wojciecha Czernieca do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za kandydaturą głosowało 20 radnych, 

głosów przeciwnych wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów. 

Pan Mariusz Osiak. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Mariusza Osiaka do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Ponownie 20 radnych opowiedziało się 

za kandydaturą, przeciwnych i wstrzymujących się głosów nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę 

głosów.  

Pan Piotr Płudowski. Zarządzam głosowanie oczywiście. 
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Głosowano w sprawie: Wybór Pana Piotra Płudowskiego do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za kandydaturą głosowało 20 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów.  

Pan Piotr Chaber. Zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Piotra Chabra do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Zamykam głosowanie. Za kandydaturą głosowało 20 radnych, głosów 

przeciwnych wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów.  

Pan Krzysztof Kazana. Zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Krzysztofa Kazany do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za kandydaturą głosowało 20 radnych, 

głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów.  

Pan Marek Czub. Zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Marka Czuba do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 
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ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za kandydaturą opowiedziało się 20 

radnych, głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów. 

Pan Marcin Sentkiewicz. Zarządzam głosowanie w sprawie kandydata. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Marcina Sentkiewicza do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za kandydatem opowiedziało się 20 

radnych, głosów przeciwnych wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów.  

Pan Andrzej Hryciuk. Zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Andrzeja Hryciuka do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Zamykam głosowanie. Za kandydatem głosowało 20 radnych, głosów 

przeciwnych wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów.  

Pan Jacek Krzyszczak. Zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Jacka Krzyszczaka do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję, zamykam głosowanie. Za kandydaturą opowiedziało się 20 

radnych, głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów.  

Pani Ilona Ochmańska, zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pani Ilony Ochmańskiej do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Zamykam głosowanie. Za kandydaturą opowiedziało się 20 radnych, 

głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydatka uzyskała wymaganą liczbę głosów.  

Pan Jerzy Kędra, zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Jerzego Kędry do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Zamykam głosowanie. Za kandydaturą opowiedziało się 20 radnych, 

głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów. I pan 

Henryk Lipiec, zarządzam głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Wybór Pana Henryka Lipca do Rady Społecznej w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję w latach 2024-2029. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Zamykam głosowanie. Za kandydaturą opowiedziało się 20 radnych, 

głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów. 

W tej sytuacji wszyscy zgłoszeni kandydaci uzyskali akceptację Wysokiej Rady i tak zgodnie z treścią projektu 

uchwały, który na wstępie odczytałem tego punktu stwierdzam, że do składu Rady Społecznej w Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie zostały powołane następujące osoby: Pan Włodzimierz Wolski 
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jako przewodniczący, osoba wyznaczona przez starostę, Pan Grzegorz Gomoła, przedstawiciel wojewody lubelskiego 

i kandydatury, które zostały przyjęte, zaakceptowane przez Państwa radnych: Pan Marcin Kurek, Pani Kinga Szerszeń, 

Pan Karol Ponikowski, Pan Wojciech Czerniec, Pan Mariusz Osiak, Pan Piotr Płudowski, Pan Piotr Chaber, Pan Krzysztof 

Kazana, Pan Marek Czub, Pan Marcin Sentkiewicz, Pan Andrzej Hryciuk, Pan Jacek Krzyszczak, Pani Ilona Ochmańska, 

Pan Jerzy Kędra i Pan Henryk Lipiec. Stwierdzam, że uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej w Samodzielnym 

Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łukowie na kadencję na lata 2024-2029 została podjęta. 

Uchwała Nr III/27/2024 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Bardzo proszę, Pan Przewodniczący Andrzej Wysiński prosi o głos. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Wisiński: Szanowni Państwo, byłem przedstawicielem w tej Społecznej 

Radzie ostatnio i sądzę, że zarówno Pan Starosta, jak i Pan Dyrektor potwierdzą, że starałem się być wyjątkowo 

aktywnym członkiem, merytorycznie wypowiadając się, wiedząc o tym, że ta komisja spełnia funkcje doradczą i 

opiniodawczą, wiedząc o jej możliwościach, wiedząc o skali trudności, jakie są związane z prowadzeniem chociażby 

takiego szpitala i POZ-ów. Państwo byli świadkami wypowiedzi Pana Dyrektora, że praktycznie rzecz biorąc co minister, 

to różne uwarunkowania, różna wycena świadczeń. Nie wiem, czy Państwo wszyscy wiedzą o tym, że wycena zabiegu 

ortopedycznego jest na wyższym poziomie niż zabiegu chirurgicznego. Ki czort to zrozumie, zwykły Polak. Trudności 

określone, które występują tam, sprowadzają się do rozwiązywania równań z wieloma niewiadomymi. Ja mówiłem o 

tym, że SP ZOZ w Łukowie istnieje dzięki zaangażowaniu Pana Starosty Dariusza Szustka i Dyrektora Mariusza Furlepy. 

Gdyby ten tandem nie działał wspólnie, mielibyśmy zobowiązania na daleko wyższym poziomie, jaki istnieje w chwili 

obecnej. W związku z tym oczekuję od Państwa naprawdę merytorycznej dyskusji na Społecznej Radzie, dzielenia się 

opinią tu na Radzie Powiatu i nie przegapienia takiej sytuacji, jak ja czasami mówię, jak ktoś mi nie przyznaje racji, że 

poziom polityczny, jaki my reprezentujemy, czyli Starosta, Dyrektor, to za mało. Co zrobili politycy wyższego rzędu? To 

dzisiaj narady określone? Przecież powinny być rok, dwa lata wcześniej, nie na poziomie Starostów, tylko ktoś za 

niektóre rzeczy odpowiada. Co w tym temacie było zrobione? Macie Państwo efekt. Ja dziękuję, że miałem zaufanie i 

podzieliłem się następującą refleksją z Panem Starostą. Dobrze, że tą Przewodniczącym Społecznej Rady będzie 

Włodek Wolski, a nie powtórzymy historii Pana Jazurka, bo niektórzy pamiętają, jaki efekt był osiągnięty, a szczególnie 

pamięta Pan Wicestarosta Janusz Kozioł, do którego mówiłem, Panie Starosto, nie stać Pana na to, żeby być 

Przewodniczącym Społecznej Rady w określonym czasie. Nie dzisiaj. Także ja odchodząc z tej Społecznej Rady mam 

świadomość, że najgorszym członkiem nie byłem. Niech Państwo nie myślą, że zostałem odsunięty, że nie starałem się 

tam działać, a życzę nowej Radzie efektów pozytywnych i śmiałości, odwagi. Nie popisywać się, ale dosyć często 

rozmawiać w cztery oczy, bo one przynoszą największy efekt. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Pan Starosta, proszę uprzejmie. 

Starosta Dariusz Szustek: Oczywiście, Panie Radny Andrzeju Wisiński, serdecznie dziękuję za Pana 

zaangażowanie, ale też potrzeba nowego spojrzenia, potrzeba dopływu świeżej krwi w tej Radzie Społecznej z SPZOZ-

u sprawia również, że i ja zrezygnowałem z osobistego przewodniczenia temu gremium, choć myślę, że też przeszliśmy 

przez okres pandemii, trzeba było często zwoływać te posiedzenia online. Zawsze było tak, że wszyscy członkowie 

Rady stawali w gotowości. Nikt nigdy nie robił problemów, a dyskusje myślę, że Pan też potwierdzi, że były wyłącznie 

merytoryczne. I myślę, że tutaj skład nowej Rady gwarantuje, że te prace będą również wyłącznie merytoryczne, a 

chociażby to, że tym razem każdy wójt osobiście będzie reprezentował swoją gminę, bo różnie to też dawniej bywało, 

sprawia to, że dobro opieki zdrowotnej dla mieszkańców powiatu łukowskiego leży nam wszystkim, nie tylko osobom 

delegowanym do Rady Społecznej z SPZOZ-u, ale wszystkim radnym głęboko na sercu. Także nowej Radzie, Panu 

Przewodniczącemu życzę właśnie takiej dobrej, kilkuletniej pracy i właśnie żebyście Państwo byli dla dyrektora, dla 

kadry kierowniczej SP ZOZ-u dobrymi doradcami i wsparciem. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Jeszcze raz Pan Radny Andrzej Wisiński. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Wisiński: Panie Starosto, widocznie Pan niezbyt mnie zrozumiał. 

Mianowicie ja chciałem podziękować za działalność, nie zwróciłem się ani razy do Pana, Panie Starosto, a może 
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Wiśnicki jednak będzie. Nie, mój czas mija i cieszę się, że nowi ludzie wchodzą. O ile będę mógł, będę wspomagać. To 

tyle wyjaśnień. Dziękuję. 

Starosta Dariusz Szustek: Tak, to zrozumiałem. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Wisiński: No to dobrze. Tośmy się dogadali. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. I tak płynnie przechodzimy do punktu 9 porządku obrad. 

9. Raport o stanie Powiatu Łukowskiego w 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: We właściwym czasie Państwo Radni otrzymali ten raport, został poza 

tym dokument umieszczony na Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa. Dokument był przygotowywany przez 

Zarząd oczywiście, ale taką siłą sprawczą był przede wszystkim Pan Sekretarz Jerzy Siwiec. Zanim poproszę o opinię 

Komisji, to oddaję głos Zarządowi i Panu Sekretarzowi. 

Starosta Dariusz Szustek: Myślę, że Pan Sekretarz jako szef tego zespołu, który opracował, bo to była praca 

zespołowa i bardzo wielu osób, krótko pewnie zreferuje najważniejsze zagadnienia. Zresztą Państwo Radni mieliście 

możliwość zapoznania się w pracach Komisji. Nie ma takiego Radnego, który by nie był członkiem żadnej Komisji, więc 

no jeśli ktoś był nieobecny, to nie miał możliwości, ale tak to wszyscy Państwo mieliście okazję zapoznać się. Niemniej 

jednak poprosimy Pana Sekretarza o przybliżenie. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Proszę bardzo. 

Sekretarz Powiatu Jerzy Siwiec: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Państwo radni 

otrzymaliście raport, my tutaj przygotowaliśmy na debatę na temat raportu krótką prezentację, w której pokazaliśmy 

kilka aspektów opisujących nasz powiat. Raport przygotowaliśmy w oparciu o obowiązujące akty prawne, które nas 

do tego mobilizują. Raport obejmuje podsumowanie działalności zarządu powiatu w roku poprzednim, w 

szczególności realizację polityk, programów, strategii i uchwał Rady Powiatu. Podobnie jak w latach ubiegłych 

zrezygnowaliśmy w prezentacji w raporcie, danych finansowych opisujących działalność powiatu, dlatego że będziecie 

Państwo mieli w dalszych punktach sprawozdanie z wykonania budżetu i uchwałę w sprawie absolutorium dla zarządu 

powiatu i tam szeroko to będzie omówione, dlatego tutaj te dane są fragmentaryczne. Raport zawiera podstawowe 

dane dotyczące powiatu, wykonanie uchwał Rady Powiatu, realizację programów, strategii i polityk i szczegółowy opis 

wykonania 26 najważniejszych zadań powiatu. Jeżeli chodzi o sytuację demograficzną, to jak widzimy powoli nasz 

powiat zbliża się do takiej magicznej granicy 100 tysięcy mieszkańców. Jeszcze jesteśmy ponad, ale zbliżamy się. Tutaj 

o tych danych budżetu nie będę mówił bo pani skarbnik w kolejnej części nas o tym poinformuje. Rada Powiatu 

Łukowskiego w 2023 roku podjęła 75 uchwał, a 7 uchwał było podjętych przed 2023 rokiem, ale swym zasięgiem 

obejmowały miniony rok. Realizację zadań opisaliśmy w raporcie w ten sposób, że była przedstawiona nazwa zadania, 

czy dla zadania, taka informacja, czy dla zadania została opracowana strategia, program, jakaś polityka, jednostki 

organizacyjne zaangażowane w realizację tego zadania i najważniejsze informacje dotyczące realizacji zadania. 

Jednym z takich najobszerniejszych działów jest edukacja publiczna i sieć placówek, które realizują te zadania. To jest 

12 jednostek, 11, w tym powiatowy zespół oświatowy, który zajmuje się obsługą administracyjną. Bez wątpienia 

największym kapitałem jest kadra nauczycielska i też muszę przyznać, że mamy bardzo zdolną młodzież, co przekłada 

się na wyniki. Ale tu chciałbym Państwu zwrócić uwagę, że w naszych szkołach na koniec 2023 roku nie mieliśmy 

żadnego nauczyciela ze stopniem awansu, nauczyciel kontraktowy i nauczyciel stażysta. Byli nauczyciele mianowani, 

dyplomowani i ewentualnie w szkołach technicznych nauczyciele bez stopnia awansu. Także wysoko wykwalifikowana 

kadra. Tutaj macie Państwo wykres preferencje młodzieży w wyborze szkół. Licea ogólnokształcące 35%, technikum 

47%, tutaj już się zbliżamy do magicznych 50%, pozostałe w mniejszym stopniu. No i tutaj takim parametrem, którym 

możemy się poszczycić już od wielu lat i utrzymujemy go cały czas na bardzo wysokim poziomie jest zdawalność matur, 

wynik tych egzaminów maturalnych. I jeżeli chodzi o licea, jesteśmy na trzecim miejscu po mieście Chełm i mieście 

Biała Podlaska. Powiat Łukowski trzecie miejsce. Jeżeli chodzi o technikum, tutaj zajmujemy drugie miejsce za 

powiatem zamojskim. Chciałbym zwrócić Państwa uwagę, że tutaj już jest duża rozpiętość pomiędzy tymi 

samorządami z czołówki, a tymi samorządami, które tak jakby zamykają ten, nazwijmy to ranking. Najważniejsza albo 
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jedna z ważnych inwestycji, to była przebudowa budynków Zespołu Szkół nr 1 w ramach projektu utworzenie i 

wsparcie funkcjonowania Branżowego Centrum Umiejętności. To zadanie było realizowane przy Zespole Szkół nr 1. 

Koszt samych robót budowlanych około 5 milionów i kolejne 5 to był koszt zakupu i funkcjonowania, koszt zakupu 

wyposażenia. Tutaj też jedną z ważnych inwestycji w tym zadaniu była przebudowa i rozbudowa budynku Zespołu 

Szkół w Adamowie, która jest kontynuowana. No i taka sztandarowa inwestycja, jeżeli chodzi o miniony rok, to budowa 

strzelnicy przy Zespole Szkół w Radoryżu Smolanym. Niedawno mieliśmy uroczystość otwarcia tego obiektu, a już 

teraz wszyscy mieszkańcy, wszyscy Państwo możecie z niego korzystać. W dalszej części sesji też będzie podejmowana 

uchwała dotycząca tego obiektu. Promocja i ochrona zdrowia. Tutaj raport przedstawia całą strukturę organizacyjną 

naszej służby zdrowia. Oddziały szpitalne, oddziały psychiatryczne, leczenia uzależnień. Kolejny slajd przedstawia 

nasze oddziały szpitalne. Tutaj zespoły ratownictwa i wskaźniki ich pracy, czyli ilość wyjazdów. Mamy zespół 

specjalistyczny w Łukowie, zespół specjalistyczny w Adamowie i zespół podstawowy Stoczek Łukowski i w Łukowie. I 

macie Państwo na przestrzeni lat ilość wyjazdów. Tutaj znaczący jest rok 2020, pamiętamy, że to jest związane z tym 

okresem pandemii i dlatego też tyle wyjazdów. Tutaj macie Państwo wyniki w poradniach specjalistycznych. Ogółem 

tych porad udzielono w 2023 roku 96 000. I to jest, cały czas ta liczba porad wzrasta. Tutaj mamy poradnie 

podstawowej opieki zdrowotnej i tutaj też łącznie było 113 130 porad. Kolejną taką dużą, dużym zadaniem jest pomoc 

społeczna i mamy 9 jednostek zaangażowanych w realizację tego zadania. Między innymi DPS-y. Tutaj macie Państwo 

przykładowo koszt miesięczny, koszt utrzymania mieszkańca w tych naszych placówkach. Najważniejsze zadanie to był 

remont pomieszczeń placówki opiekuńczo-wychowawczej w Adamowie po pożarze. Wsparcie rodziny i pieczy 

zastępczej. To zadanie było realizowane przez 4 placówki. I tutaj między innymi rodziny zastępcze. Macie Państwo 

tutaj wskaźniki ile tych rodzin było. Ile dzieci przebywało w poszczególnych rodzinach. I świadczenia wypłacane 

rodzinom zastępczym. Miesięczny koszt utrzymania dzieci w placówkach opiekuńczo-wychowawczych i tutaj mamy 

te 3 nasze placówki opiekuńczo-wychowawcze i koszt miesięczny macie Państwo pokazany. Wspieranie osób 

niepełnosprawnych. No tutaj głównie turnusy rehabilitacyjne, zakup sprzętu rehabilitacyjnego, przedmioty 

ortopedyczne, środki pomocnicze. I macie Państwo pokazane ile na te działania zostało przeznaczone środków. 

Również dofinansowanie kosztów działania warsztatów terapii zajęciowej. Tutaj głównie najwięcej uczestników jest w 

Łukowie, w Stoczku Łukowskim, ale również kilku naszych mieszkańców przebywa w Żelechowie i jeden w Kocku. Tutaj 

też Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie realizowało program Asystent Osobisty Osoby Niepełnosprawnej. Koszt 

tego zadania wynosił ponad milion złotych. Wsparcie otrzymało 100 osób niepełnosprawnych. Usługi te realizowane 

były przez 64 asystentów. Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności wydał orzeczeń o 

niepełnosprawności w roku 2023 prawie 2,5 tysiąca. No tutaj to na podobnym poziomie się utrzymuje. Transport 

zbiorowy i drogi publiczne. Łącznie w Powiecie Łukowskim posiadamy prawie 140 tysięcy samochodów, w tym 

samochody osobowe 73 tys., ponad 5 tysięcy ciągników samochodowych, 5 tysięcy naczep i ponad 15 tysięcy 

ciągników rolniczych. W powiecie posiadamy 75 tysięcy kierowców, czyli statystycznie około 2 pojazdy przypada na 

jednego kierowcę. Oczywiście musimy mieć świadomość, że duża część pojazdów to są pojazdy firmowe. W roku 2023 

zarejestrowanych zostało w naszym powiecie prawie 14 tysięcy pojazdów. Wyrejestrowano 1400, a do innych 

urzędów, czyli zostały sprzedane poza powiat ponad 4600 samochodów. Na koniec ubiegłego roku 220 

przedsiębiorców posiadało zezwolenie na wykonywanie zawodu przewoźnika drogowego. W Powiecie Łukowskim 

funkcjonowało w ubiegłym roku 27 stacji kontroli pojazdów. I tutaj taka ciekawostka, że we wszystkich badań 

pojazdów 0,1 tylko stanowiły badania negatywne. Tu, jeżeli chodzi o funkcjonowanie komunikacji autobusowej, 

łącznie nasza spółka PKS w Łukowie obsługuje 154 linie, w tym 138 podmiejskich i 16 regionalnych. Komunikacja 

miejska, jaką PKS w Łukowie realizuje na zlecenie Powiatu Łukowskiego na terenie miasta Łuków, to w ubiegłym roku 

były to 3 linie, łączna długość to 29,5 km i w ciągu roku autokary wykonały 100, prawie 9 tysięcy wozokilometrów. 

Tutaj mamy dane zestawiające przewóz pasażerów w poszczególnych latach i przyrost bądź ubytek rok do roku. 

Infrastruktura drogowa powiatu łukowskiego, macie Państwo łączną liczbę dróg powiatowych z podziałem na różny 

rodzaj nawierzchni, bądź to drogi miejskie, pozamiejskie. W ubiegłym roku wykonano inwestycji za 24,5 miliona, tu 

mamy tylko inwestycje na drogach. Łącznie zmodernizowano 37 km dróg. 6 km ciągów pieszo-rowerowych. Tutaj 

mamy zdjęcia przykładowych realizacji zadań drogowych. Na pewno Państwo poznaliście po zdjęciach te miejsca. 

Kolejną też dużą działalnością to jest kultura i ochrona zabytków i opieka nad tymi zabytkami. Między innymi to 
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zadanie realizowane jest przez Muzeum Regionalne w Łukowie. Tutaj mamy stany katalogowe eksponatów, 

depozytów i innych obiektów, które są w posiadaniu muzeum. Wystawy stałe realizuje muzeum, jak również wystawy 

czasowe, lekcje muzealne. Tutaj mamy ilość odwiedzających muzeum w roku 2023. Widzimy, że taką flagową imprezą 

naszego muzeum robi się Noc Muzeum. Noc Muzeów i te imprezy nabierają rozmachu i chętnie mieszkańcy Łukowa, 

jak i powiatu, biorą w nich udział. Kolejna jednostka, która realizuje to zadanie, to jest Muzeum Henryka Sienkiewicza 

w Woli Okrzejskiej. Tutaj mamy liczbę odwiedzających muzeum, ilość sprzedanych biletów, ilość wystaw, lekcji 

muzealnych, spotkań. I taką wizytówką tego muzeum powoli się stają koncerty kameralne. Tutaj zachęcam Państwa 

do udziału w tych koncertach. Tutaj stany inwentarza rozmaitych depozytów, eksponatów, które znajdują się na 

wyposażeniu muzeum. Geodezja i kartografia. Tutaj też mamy wskaźniki wykonania zadań. Widzimy, że najczęściej są 

to wypisy i wyrysy z ewidencji gruntów i zmiany w ewidencji. Administracja architektoniczno-budowlana. Widzimy, że 

od 2021 spadła ilość wydanych pozwoleń na budowę i rozbiórkę. Natomiast znacząco wzrosła ilość zgłoszeń 

wykonania robót budowlanych bez projektu budowlanego. To jest związane z liberalizacją prawa budowlanego. 

Ochrona środowiska. Tutaj między innymi rejestrujemy jednostki pływające, karty wędkarskie, straż rybacką. I 

przeciwdziałanie bezrobociu oraz aktywizacja lokalnego rynku pracy. Stopa bezrobocia i liczba zarejestrowanych 

bezrobotnych. Widzimy, że 2023 rok był rokiem niezłym, bo w sumie niewiele tych osób było zarejestrowanych jako 

osób bezrobotnych w naszym Urzędzie Pracy. I stopa bezrobocia też była stosunkowo na niskim poziomie. 

Największym zainteresowaniem cieszyły się takie formy wsparcia jak staże, szkolenia, jak również jednorazowe środki 

na podjęcie działalności gospodarczej. Mamy też u nas w Urzędzie Powiatowego Rzecznika Praw Konsumentów, który 

zajmuje się ochroną konsumentów. I tutaj mamy w liczbach podane czym się zajmował i z czym przychodzili 

interesanci do niego. Porządek publiczny i bezpieczeństwo obywateli. I tutaj chciałbym Państwu zwrócić uwagę na 

takie zjawiska pozytywne jak wzrost wykrywalności przestępstw. To cały czas dotyczy 2023 roku i zmalała liczba ofiar 

śmiertelnych. Natomiast takie zjawiska negatywne, które można zaobserwować to jednak wzrost przestępczości. Taka 

ogólna liczba wszystkich przestępstw wzrosła i na drogach powiatu doszło do 44 wypadków w których trzy osoby to 

ofiary śmiertelne. Komisja, Wojskowa Komisja Kwalifikacyjna. Tutaj Państwo widzicie ten 2020 rok, te puste dane, tam 

ze względów pandemicznych nie było tej komisji, ale w kolejnym roku widzimy zwiększoną ilość i posiedzeń, i osób, 

które były poddane tym badaniom. I tutaj współpraca z organizacjami pozarządowymi, różne zadania, kwoty 

przeznaczone na realizację tych zadań przez organizacje pozarządowe. Teraz, jeżeli Państwo pozwolicie, to mamy 

przygotowany taki króciutki film, w którym chcemy przedstawić takie najważniejsze zadania. 

Prezentacja filmu 

Sekretarz Powiatu Jerzy Siwiec: Dziękuję Państwu za cierpliwość. Chciałbym korzystając z tego, że jestem 

przy mikrofonie, podziękować wszystkim osobom, które były zaangażowane w przygotowanie tego raportu, 

koordynatorowi w starostwie, pani Joli Achmad, jak również wszystkim naczelnikom, dyrektorem i wszystkim osobom, 

które były zaangażowane w przygotowanie tego raportu. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję Panie Sekretarzu. Na Pańskie ręce podziękowania dla całej tej 

licznej grupy, która przygotowała dokument. Za chwilę rozpocznie się debata nad raportem, ale wcześniej poproszę o 

opinię Komisji. Wszystkie komisje pochyliły się nad tematyką raportu o stanie powiatu. Wobec tego poproszę o opinię 

Komisji Rewizyjnej. Rozumiem, że opinię przedstawi Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Pan Radny 

Henryk Lipiec, tak? 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Lipiec: Opinia Komisji Rewizyjnej z posiedzenia w dniu 14 

czerwca. Komisja zapoznała się i przyjęła raport o stanie powiatu. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych, 

Przewodnicząca Komisji, Pani Radna Barbara Chadaj. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 



Protokół z III sesji Rady Powiatu Łukowskiego z dn. 20.06.2024  22 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu, 

Przewodniczący Komisji, Pan Radny Jacek Krzyszczak. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Pan Radny Jacek Krzyszczak: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, Przewodniczący 

Komisji, Pan Radny Krzysztof Szczęśniak. Proszę. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Pan Radny Krzysztof Szczęśniak: Panie Przewodniczący, 

Komisja zapoznała się i przyjęła raport o stanie powiatu. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Infrastruktury Technicznej, Przewodniczący Komisji, 

Pan Radny Przemysław Suchodolski. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Pan Radny Przemysław Suchodolski: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado. Szanowni Państwo, Komisja Infrastruktury Technicznej zapoznała się z raportem i 

pozytywnie zaopiniowała ten raport. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 

Komisji, Pan Radny Krzysztof Głuchowski. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Radny Krzysztof Głuchowski: Dziękuję. Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska na posiedzeniu w dniu 19 czerwca zapoznała 

się z raportem. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, Przewodnicząca Komisji, 

Pani Radna Urszula Chruściel. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Radna Urszula Chruściel: Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Komisja zapoznała się i przyjęła raport o stanie powiatu w 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Zanim otworzę debatę, to przytoczę tylko Państwu 

stosowną podstawę prawną. Otóż artykuł 30a ustawy o samorządzie powiatowym zawiera zapisy, które mówią o tym, 

że mieszkańcy również mogą w debacie wziąć udział. Zacytuję tutaj ustęp 7 artykułu 30a. Mieszkaniec, który chciałby 

zabrać głos w trybie określonym w ustępie 6 składa do Przewodniczącego Rady pisemne zgłoszenie poparte 

podpisami. Punkt 2. W powiecie powyżej 100 000 mieszkańców, co najmniej 300 osób. Jak Pan Sekretarz przedstawił 

w raporcie, nasz powiat liczy 101 221 osób. A więc należało zebrać 300 podpisów pod takim wnioskiem o zabranie 

głosu, ale taki wniosek nie wpłynął po prostu. I w tym samym artykule ustęp 5 brzmi. W debacie nad raportem o 

stanie powiatu radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych. Otwieram debatę. Pan Przewodniczący Andrzej 

Wisiński, proszę. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Wisiński: Szanowni Państwo, mamy tak zacny dokument, jak raport o 

stanie powiatu. Tylu naczelników nad tym pracowało, przyjmowany jest na jakiś czas, od czasu do czasu. I co z niego 

można wyczytać tak na gorąco, co ja sobie zanotowałem. Państwo zapewne pamiętają, że nie tak dawno Powiat 

Łukowski liczył 109 tysięcy mieszkańców. W chwili obecnej 101. Nie tak dawno zarejestrowane było 120 tysięcy 

pojazdów mechanicznych. Obecnie prawie 140 tysięcy. I powstaje pytanie, gdzie jest człowiek, a gdzie mechanika? 

Czy niedługo człowieka zdominują i mechaniczne organy? Nie wiem, ja chyba nie doczekam, ale brońcie się młodzi. 

Druga sprawa. Jeżeli chodzi o film o drogach. Szanowni Państwo, to co było planowane na 50 lat, bo mamy bodajże 

528 km dróg powiatowych na terenie powiatu. To, co zostało zrobione w ostatniej kadencji, to dla tych ludzi, którzy 

prognozowali, którzy wypowiadali się, że będziemy modernizować te drogi 50 lat, jest szok pozytywny. Przynajmniej 

powinien być. Tak dużo dróg zostało zremontowane. Następna sprawa. Co prawda rozmawiałem z Panem Dyrektorem 

na temat Branżowego Centrum Umiejętności, które zostało oddane do użytku w Łukowie i zadałem pytanie 
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następujące. Skoro jest tak wielka technologia, czy nie można by było na potrzeby naszych mieszkańców określonych 

elementów dorabiać? Kiedyś szkoły zawodowe zarabiały produkując określone wyroby. Co się okazuje? Nie, nic nie 

można robić. Trzeba uczyć, ale wykorzystywać tego w sposób praktyczny dla mieszkańców nie. Jeżeli ktoś będzie miał 

siłę sprawczą, to przynajmniej niech gdzieś tam wyżej awizuję, jeżeli jest przekonany co do słuszności mojej sprawy. I 

trzecia sprawa, która przynajmniej ja mogę sobie na ten temat pozwolić, czy to odbierzecie Państwo pozytywnie, czy 

negatywnie, mnie to już mniej obchodzi. Ale podzielę się z Wami uwagą następującą. Na szczeblu samorządów, 

niezależnie czy to będzie samorząd miasta, czy samorząd gminy, czy samorząd powiatu, czy wyżej, pokutuje takie 

określenie, jeżeli włodarz danej jednostki nie zaspokoi potrzeb, proszę Państwa, radnych, i ich egoistycznych potrzeb, 

to nie uzyska większości. Kiedyś na określoną pozycję, przynajmniej w Radzie Powiatu, trzeba było pracować. Było się 

zwykłym radnym. Określeni ludzie, którzy mieli większą władzę, pełnili wyższe funkcje w Radzie. Natomiast dzisiaj 

znak czasu. Młodzi wchodzą, chcą to, czy tamto od razu. Być może dobrze, niech wykorzystują swój potencjał, niech 

nie marnują. Ale według mojej subiektywnej oceny, koszty polityczne z prowadzeniem starostwa, z działalnością na 

ten raport, czasami są zbyt duże. I chcę pomóc Panu Staroście. Apeluję do dyrektorów jednostek podległych, do 

Naczelników Starostwa. Tam, gdzie widzicie koszty polityczne, wyręczcie Pana Starostę, bo on chce pełnić tę funkcję, 

chce utrzymać koalicję. Ale Was powinno stać na to, żeby mieć odwagę powiedzieć, że te koszty polityczne, czy w 

moim wydziale, czy w jednostce, są za duże. I tego Państwu życzę. W kontekście raportu. Dużo zdrowia jeszcze 

wszystkim. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Patrzę na Pana Starostę, bo został wywołany poniekąd. Czy Pan 

zabierze głos? 

Starosta Dariusz Szustek: Teraz nie, przeanalizuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dobrze, dziękuję. Kto z Państwa Radnych jeszcze chciałby wziąć udział w 

debacie? To zanim wypowiem sakramentalne, zamykam debatę, to ja tylko krótkie dwa zdania w imieniu Radnych 

Klubu Przymierzeń dla Ziemi Łukowskiej. Pracując nad tym dokumentem, czy to w poszczególnych komisjach, czy też 

na posiedzeniu naszego klubu, dostrzegamy tutaj wiele sukcesów i osiągnięć dokonanych przez Radę Powiatu, przez 

Zarząd. Wyrażamy uznanie dla tych wszystkich inwestycji, które były w ostatnim czasie przeprowadzone, o czym 

powiedział przed chwilą Pan Przewodniczący. Mam na myśli inwestycje w służbę zdrowia, w oświatę i oczywiście w 

drogownictwo. Wyrażamy uznanie dla pracy wszystkich podmiotów, które przyczyniają się do tego, by Powiat się nadal 

rozwijał i miejmy nadzieję, że ta kadencja będzie w podobnym stopniu pozytywna jak poprzednia. A jednak jest głos. 

Proszę bardzo. 

Radny Henryk Lipiec: Miałem nie zabierać głosu Panie Przewodniczący, Panowie Starostowie. Tak tylko 

natchniony wypowiedzią Wiceprzewodniczącego Pana Andrzeja, chciałem skierować pytanie do Pana Starosty. Ja 

rozumiem, że to tam od razu nie damy rady. Czy byłoby możliwe przygotowanie informacji, mówiąc o tych kosztach 

politycznych Andrzeju, dotyczące zatrudnienia na przestrzeni trzech lat w jednostkach. Ja wiem, że to jest dosyć 

złożony materiał, na przestrzeni, powiedzmy, trzech lat ostatnich, jak się kształtowało zatrudnienie, szczególnie jeżeli 

chodzi o ilościowe w poszczególnych jednostkach? 

Starosta Dariusz Szustek: Tak, jak najbardziej.  

Radny Henryk Lipiec: Jak można Panie Starosto to tak na piśmie. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. No i mam wrażenie, że to były chyba ostatnie głosy w tej 

debacie. Wobec tego zamykam debatę.  

Raport o stanie powiatu stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Łukowskiego wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: I proponuję rozpoczęcie realizacji punktu 10. Chyba najważniejszego 

głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Łukowskiego wotum zaufania. Zanim poproszę 

Przewodniczących Komisji o opinie Komisji, to pozwolę sobie przytoczyć znów fragment ustawy o samorządzie 
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powiatowym, artykuł 30a, ustęp 9. Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie powiatu, Rada Powiatu 

przeprowadza głosowanie nad udzieleniem Zarządowi Powiatu wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu Zarządowi 

Powiatu wotum zaufania Rada Powiatu podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady 

Powiatu. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu Zarządowi Powiatu wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem 

uchwały o nieudzieleniu Zarządowi Powiatu wotum zaufania. I ustęp 10. Nieudzielenie przez Radę Powiatu wotum 

zaufania Zarządowi Powiatu jest równoznaczne ze złożeniem wniosku o odwołanie Zarządu. Bardzo proszę Pana 

Henryka Lipca, Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie 

projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Lipiec: Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw 

Społecznych, Przewodnicząca Komisji, Pani Radna Barbara Chadaj. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu, 

Przewodniczący Komisji, Pan Radny Jacek Krzyszczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Pan Radny Jacek Krzyszczak: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja pozytywnie zaopiniowała jednogłośnie projekt przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, Przewodniczący 

Komisji, Pan Radny Krzysztof Szczęśniak.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Pan Radny Krzysztof Szczęśniak: Panie Przewodniczący, 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Infrastruktury Technicznej, Przewodniczący Komisji, 

Pan Radny Przemysław Suchodolski.  

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Pan Radny Przemysław Suchodolski: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja Infrastruktury Technicznej, pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

Przewodniczący Komisji, Pan Radny Krzysztof Głuchowski. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Radny Krzysztof Głuchowski: Dziękuję. Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Komisja na posiedzeniu 19 czerwca, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, Przewodnicząca Komisji, 

Pani Radna Urszula Chruściel. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Radna Urszula Chruściel: Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowania projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję, proszę uprzejmie. Kto z Państwa 

radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? Pan radny Jacek Krzyszczak, proszę. 

Radny Jacek Krzyszczak: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Starosto, Klub Radnych PiS będzie 

głosował za udzieleniem wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Łukowskiego. Przemawiają za tym fakty, które 

dostrzegliśmy oglądając, czytając, analizując dokumenty, uczestnicząc, oglądając szereg inwestycji, które wykonane 

zostały w ramach dobrego budżetu, dobrego, zrównoważonego budżetu, który obejmuje zakres szerokiego pola 
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działania naszego powiatu, drogi, infrastruktura, szpital, oświata, służba zdrowia. Więc myślę, że to jest dobry kierunek 

rozwoju. Dzięki temu nasze społeczeństwo korzysta z tego wszystkiego. Podnosi to też kwalifikacje, daje możliwość 

funkcjonowania jednostkom, placówkom w lepszych warunkach. Przyczynia się do poprawy bezpieczeństwa naszego 

powiatu. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Czy jeszcze jakieś inne głosy? Proszę Pan radny Henryk 

Lipiec. 

Radny Henryk Lipiec: Państwo Przewodniczący, Państwo Starostowie, jeżeli pozwolicie, to ja wypowiem się 

w imieniu uszczuplonej naszej dzisiejszej grupy. My jesteśmy w takiej sytuacji, że nie uczestniczyliśmy w pracach i tych 

osiągnięciach poprzedniej kadencji Rady Powiatu. To co zostało przedstawione, to na pewno jest słuszny kierunek, 

aczkolwiek nie wszystkie rzeczy podejmowane na posiedzeniach Rady Powiatu są rzeczami, które były dobre czy 

udane. Myślę, że tu nie jest czas, żeby tam analizować i przypominać o tych różnych rzeczach. Wspomnę tylko może 

sytuację z LGD. Natomiast jeżeli Państwo pozwolicie, to chciałem poinformować, że my się po prostu wstrzymamy. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Czy jeszcze jakieś głosy? Pan Przewodniczący Andrzej 

Wysiński, proszę. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Wisiński: Kolego Henryku, startując do Rady Powiatu, zapewne 

interesowałeś się powiatem. Miałeś określoną wizję, i tą pozytywną, i tą negatywną. Nie wierzę w to, żebyś był 

obojętny. Ja cię namawiam, żebyś zagłosował za, a z czego to wynika? Wynika z tego, że mówimy o roku 2023. Jak 

doskonale pamiętasz, rok 2023 to rok przedwyborczy. I doskonale pamiętasz, że w latach przedwyborczych największe 

inwestycje, najszersza gospodarka, i powiem tak krótko i po chłopsku, to co udało się Zarządowi Powiatu Łukowskiego 

w sensie materialnym i politycznym zrobić dla powiatu, dla jednostek nie tyle podległych, co współgospodarujących 

na terenie powiatu, myślę tu o gminie, o gminach i o mieście Stoczek, to moja refleksja jest następująca. Jeżeli nie 

będzie wsparcia zewnętrznego, to taki Stoczek, mam wątpliwość, czy sobie poradzi z utrzymaniem tego, co zrobił? Bo 

dla mnie podstawą do oceny nie pozyskiwanie środków z zewnątrz, tylko określony system i wypracowywanie 

określonych możliwości jest kluczową sprawą. Natomiast jak się dużo dostaje, to później można, mówiąc po chłopsku, 

zgłupieć trochę, bo się przechodzi do innej rzeczywistości i wydaje się komuś, że tak zawsze będzie. Ja życzę wszystkim 

państwu radnym, bo ja nie wiem, czy doczekam tej końca kadencji, bo jestem najstarszy, żeby następne lata były co 

najmniej na poziomie roku 2023. I znasz mnie tyle lat, nie dyskutuj ze mną, odważ się i zagłosuj za. Dużo zdrowia dla 

ciebie. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Pan Henryk Lipiec, proszę. 

Radny Henryk Lipiec: Drogi kolego Andrzeju, przyjacielu. Oczywiście, że śledziłem i oczywiście, że to, co 

mówisz, jeżeli chodzi o środki, w dużej mierze masz rację, o pozyskiwane środki zewnętrzne. Zresztą Powiat Łukowski 

był chyba jednym z bardziej uprzywilejowanych powiatów, jeżeli chodzi o absorpcję środków zewnętrznych. Nie wiem, 

czy chciałem o tym mówić, ale powiem, na Komisji Rewizyjnej takie stwierdzenie padło na temat, jaki to zarząd jest 

wspaniały, jak idealnie układała się współpraca ze wszystkimi jednostkami samorządów terytorialnych z terenu 

powiatu. Myślę, że na temat tej oceny to należałoby zapytać byłych wójtów, obecnych wójtów, czy ta współpraca się 

układała. My się wstrzymujemy chociażby dlatego, że ja państwu powiem tak. Są dwie dewizy w życiu. Jedna dewiza 

to jest taka, że kto nie jest przeciwko mnie, jest ze mną. A druga dewiza to jest taka, kto nie jest ze mną, jest przeciwko 

mnie. Ja nie będę rozwijał tego tematu. Mam dość dużo szacunku do ciebie i sympatii, ale pozwól, że zostanę przy 

swojej opinii. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Proszę bardzo. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Szczygieł: Panie przewodniczący, wysoka rado. Pan radny poniekąd 

zadał pytanie mnie, bo byłem zastępcą wójta gminy Łuków. I skoro oczekuje takiej opinii, to tak, szanowni państwo, 

to była wyjątkowo dobra współpraca. Ja mogę to potwierdzić i to widać. Widać na naszych drogach. I te pieniądze, 

które zostały zainwestowane, mówię w tej chwili o gminie Łuków, bo tego chyba oczekuje pan radny Henryk Lipiec, te 
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pieniądze były bardzo dobrze zainwestowane i skoro domaga się, żeby potwierdzić jako włodarz, zastępca włodarza, 

to z całą mocą, proszę państwa, potwierdzam. Na tym filmie podsumowującym, dosyć dokładnie śledziłem, było kilka 

dróg wykazanych, dróg pięknych, robionych w zupełnie innej technologii. I doceniają to naprawdę mieszkańcy, bo 

tutaj jeszcze taki wątek poruszę, który w jakichś jednostkowych opiniach wybrzmiewał, czy gminy powinny powiatowi 

dokładać, skoro to są drogi powiatowe. Ja osobiście myślę, że zdecydowana większość mieszkańców, o czym 

przekonaliśmy się na zebraniach, wyraża opinię tak. To jest dobra współpraca finansowa, bo skoro 20% ogólnych 

kosztów jest pokrywanych przez samorząd gminny, to czego tu oczekiwać? A powstają tak porządne drogi. I tutaj 

chciałbym też odnieść się do wypowiedzi Pana Wiceprzewodniczącego Andrzeja Wisińskiego, który zadał słuszne 

pytanie. Czy taka współpraca proszę Państwa i takie finansowanie będzie w latach następnych? Czy będzie działał w 

ten sposób Rządowy Fundusz Budowy Dróg chociażby? Bo trzeba powiedzieć, że to wsparcie, które mieliśmy z 

zewnątrz jest nieocenione. Bez niego po prostu tych inwestycji, wielu inwestycji, które tutaj były wymienione, 

chociażby Branżowe Centrum Umiejętności, by nie było. Ale to jest pytanie na przyszłość, a my dyskutujemy o 2023 

roku. Ja chciałbym zakończyć na tym swoją wypowiedź. Tak, jak najbardziej współpracujemy, jak najbardziej 

współpraca, mówię o Gminie Łuków, była na wyjątkowym poziomie. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Bardzo cenny głos. Pan Radny Jacek Krzyszczak prosił o 

głos. Proszę. 

Radny Jacek Krzyszczak: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Dołączę się do tej dyskusji, chociaż nie 

planowałem. Zostaliśmy troszeczkę wywołani, tak jak i tu Radny Wojtek Szczygieł zaznaczył. Ciężko by było zrobić, bo 

mówię o przykładzie Gminy Trzebieszów ciężko by było wykonać w ciągu ostatnich lat 36 kilometrów dróg bez bardzo 

dobrej współpracy z Powiatem Łukowskim. Ta współpraca była na różnych aspektach i nadal jest. I myślę, że wszyscy, 

którzy rozsądnie myślą o przyszłości swoich samorządów, zawsze będą współpracowali z tym, z którym chcę zawsze 

pomóc. Nasze interesy, znaczy to interesy zadania Rady Powiatu, poszczególnych samorządów są ze sobą zespolone. 

Musimy współpracować. I tylko osoba, która niechętna, nieprzyjazna, nie chce dobra swojego społeczeństwa, nie 

współpracuje z tym, który chce zawsze pomóc. Dziękuję. I nie wchodzę w polemikę tutaj z Radnym Panem Lipcem, bo 

to nie jest moją rolą. Stwierdzam fakt, jakie były inwestycje, co było zrealizowane, a mógłbym mówić jeszcze bardzo, 

bardzo długo, nawet o przyczynach, nawet o skutkach tego wszystkiego, ale to nie jest to miejsce do polemiki. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. 

Radny Henryk Lipiec: Ad vocem tylko. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Proszę bardzo Panie Radny. 

Radny Henryk Lipiec: Kolego Jacku, kolego Radny, ja nie neguję tych rzeczy, które padły, szczególnie ze strony 

Wiceprzewodniczącego Wojtka, bo sam byłem, rozmawiałem i z Tobą, i z Wójtem na temat tej sytuacji. Całkowicie się 

zgadzam. Ja tylko chciałem podkreślić i powiedzieć, że dystrybucja środków, które byłyby możliwe do zaabsorbowania 

przez poszczególne, czy wszystkie gminy w powiecie, moim zdaniem, naszym zdaniem, nie była taka idealna jak tutaj 

Państwo przedstawiają. Ja się zgadzam, jeżeli chodzi o Łuków. Do pewnego stopnia i miejsca zgadzam się, jeżeli chodzi 

o Trzebieszów. Chociaż też przypomnę taką sytuację, która miała miejsce w tamtym roku, jeżeli chodzi o wystąpienie 

ówczesnego Wójta Gminy Trzebieszów, zresztą nie tylko, bo Gminy Trzebieszów, Wojciechów i Miasta Łuków, ich apelu 

na temat wsparcia tych jednostek samorządu terytorialnego. My nie jesteśmy przeciw. My się po prostu 

wstrzymujemy. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Pan Starosta, proszę. 

Starosta Dariusz Szustek: Ja tylko jedno zdanie na temat gmin Trzebieszów i Wojciechów. W pewnym 

momencie współpracy nie było z winy Wójtów, bo żeby mówić tutaj o współpracy, to fajnie się współpracowało, dokąd 

Gmina Trzebieszów i Gmina Wojciechów uzyskała bodajże ponad 60 milionów wsparcia, dzięki również 

zaangażowaniu moim osobistym, Radnego Sejmiku Województwa, Zarządu Powiatu, wielu ludzi dobrej woli, ale 

potem, kiedy Państwo dostali akurat w jednym rozdaniu mniej pieniędzy, to się po prostu obrazili. 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. No to ja pozwolę sobie zamknąć dyskusję i powiedzieć jeszcze 

przedtem słowo. Otóż chciałbym się wypowiedzieć w imieniu Klubu Radnych w Przymierze dla Ziemi Łukowskiej. 

Oceniając bardzo wysoko dokonania powiatu w minionym czasie, co zostało przedstawione w raporcie o stanie 

powiatu, będziemy oczywiście głosować za udzieleniem wotum zaufania dla Zarządu. I tym samym przechodzimy 

płynnie do głosowania. Zarządzam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu Łukowskiego wotum zaufania? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Łukowskiego wotum zaufania. 

Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (17) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Jerzy Kędra, Janusz Kozioł, Tomasz 

Kruk, Jacek Krzyszczak, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, 

Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski 

PRZECIW (0), BRAK GŁOSU (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Longin Kajka, Henryk Lipiec, Agata Zabielska 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. A przepraszam, nie zauważyłem Pan 

Starosta. Tak, proszę bardzo. Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały opowiedziało się 17 Radnych, głosów 

przeciwnych nie było. Wstrzymało się 3 Radnych. Stwierdzam, że uchwała w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

Łukowskiego wotum zaufania została podjęta.  

Uchwała Nr III/28/2024 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Serdecznie gratuluję Panie Starosto na Pańskie ręce podziękowania i dla 

całego Zarządu i wszystkich pracowników podległych.  

Starosta Dariusz Szustek: Dziękujemy serdecznie. Zwłaszcza, że sytuacja tej Rady jest wyjątkowa, bo jak 

wiemy w tej Radzie tylko 8 Radnych pozostało z poprzedniego składu, natomiast cała nowa piętnastka musiała się 

pochylić nad wotum zaufania dla poprzedniego Zarządu, bo przypomnę, że poprzedni Zarząd był w składzie 3 

członków Zarządu, którzy są i teraz, czyli ja, Wicestarosta Janusz Kozioł i Włodzimierz Wolski. Również byliśmy 

członkami Zarządu poprzedniej kadencji, natomiast jeszcze w Zarządzie był Władysław Karaś i oczywiście wcześniej 

jeszcze Władysław Mika, no i przez całą kadencję był Pan Wojciech Czerniec, który jak Państwo wiecie teraz został 

właśnie między innymi za pracę w Zarządzie Powiatu, między innymi za to, jakim był Radnym, doceniony przez 

mieszkańców Gminy Krzywda i został wybrany Wójtem na 5-letnią kolejną kadencję. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, jesteśmy po dwóch godzinach pracy, 

na półmetku porządku obrad. Zarządzam 10 minut przerwy. Prosiłbym Państwa o punktualne przejście. Jest w tej 

chwili 12.05. 

 Przerwa w obradach 12:05 – 12:20 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Wznawiam obrady III sesji Rady Powiatu Łukowskiego. Przypomnę 

Państwu, że zrealizowaliśmy dziesiąty punkt porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu Łukowskiego wotum zaufania.  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Zarządu Powiatu Łukowskiego z wykonania budżetu za 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Przystępujemy do realizacji punktu 11: Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Zarządu Powiatu Łukowskiego 

z wykonania budżetu za 2023 rok. Stosowne materiały w odpowiednim czasie wszyscy Państwo radni uzyskali. I ten 

punkt proponuję zrealizować według następującego scenariusza. Na początku wysłuchamy informacje ze 
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sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Zarządu Powiatu Łukowskiego z wykonania budżetu za 2023 rok. 

I domyślam się, że Pani Skarbnik zreferuje temat. Kolejny punkt to zapoznanie z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie o sprawozdaniu z wykonania budżetu. I tutaj też Panią Skarbnik od razu poproszę o 

kontynuację. W punkcie kolejnym wysłuchamy opinii wszystkich komisji, które zajmowały się tematem. Następnie 

dyskusja i głosowanie. Bardzo proszę Pani Skarbnik. 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk-Netczuk: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Sprawozdanie z 

wykonania budżetu Powiatu Łukowskiego za 2023 rok. Budżet  

Powiatu Łukowskiego został uchwalony w terminie ustalonym, wymaganym przez ustawę o finansach 

publicznych w grudniu roku 2022. W trakcie roku budżetowego był on wielokrotnie zmieniany, zarówno uchwałami 

Rady Powiatu, jak i Zarządu Powiatu. W wyniku tych zmian dochody zostały zmniejszone o 503 tys. zł, a wydatki 

zwiększone o 356 tys. zł. Jak kształtowało się wykonanie dochodów w roku 2023? Dochody zaplanowane w budżecie 

powiatu zostały wykonane w wysokości 201 911 344,95 zł, czyli zostały wykonane ponad plan.  

Jak kształtuje się wykonanie dochodów bieżących i majątkowych? Dochody bieżące również zostały 

wykonane nieco ponad plan, w wysokości 158 630 294,17 zł. Natomiast dochody majątkowe zostały wykonane w 

wysokości znacznie wyższej niż plan. Wykonanie to kwota 43 281 000 zł. Dlaczego te dochody zostały wykonane 

powyżej planu? W końcówce roku wpłynęły środki finansowe z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, które będą 

wydatkowane w roku 2024 na zadania realizowane w cyklu dwuletnim. Jak kształtuje się udział dochodów bieżących 

i majątkowych w dochodach ogółem w roku 2023? Ponad 78% są to dochody bieżące, natomiast ponad 21% to są 

dochody majątkowe. Jak przedstawiało się wykonanie dochodów w ubiegłych latach? Tutaj przedstawiam wykonanie 

od roku 2019, kiedy to dochody były wykonane w wysokości nieco ponad 141 mln zł. I tak w kolejnych latach one 

rosły. W roku 2022 były, można powiedzieć, rekordowe, przekroczyły 200 mln zł. Rok 2023 – 201 mln zł. Wykonanie 

dochodów bieżących, jeżeli wzrastały dochody, to wzrastały i dochody bieżące, i dochody majątkowe. Począwszy od 

roku 2019 kiedy wynosiły one nieco ponad 110 mln zł do roku 2023, gdzie to jest kwota ponad 158 mln zł. I wykonanie 

dochodów majątkowych na przestrzeni ostatnich pięciu lat. Tutaj rok 2022 był rokiem najlepszym, te dochody wtedy 

zostały wykonane w wysokości ponad 60 mln zł. Jak przedstawia się struktura dochodów budżetowych? Tutaj 

największą część stanowią subwencje, jest to blisko 47% dochodów. Dotacje na zadania własne blisko 19%. Udziały 

w podatkach budżetu państwa blisko 10%. Dotacje na zadania z zakresu administracji rządowej 6%. Dotacje unijne 

5%. Od innych jednostek samorządu terytorialnego dotacje, to również ponad 5%. No i pozostałe dochody blisko 8%. 

Wykonanie dochodów i dotacji na zadania własne. Tutaj największą część stanowi subwencja oświatowa i jest to 

kwota ponad 70 mln zł. Część wyrównawcza 12 mln, 3 mln część równoważąca, 9 370 000 zł uzupełnienie subwencji 

ogólnej.  

Wykonanie podatku dochodowego od osób fizycznych, jak przedstawiało się w ostatnich pięciu latach. Rok 

2019 – 19 mln. I proszę zwrócić uwagę, że w roku 2023 te dochody są nieco niższe, ale w końcówce roku wpłynęło 

uzupełnienie subwencji i tam były, niejako zabezpieczone te środki, były wyrównane ubytki. Wykonanie podatku 

dochodowego od osób prawnych, 733 tys. zł. Wpływy z tytułu opłat komunikacyjnych, 2 mln 600 tys. wypracował 

Wydział Komunikacji, obsługując interesantów. Z tytułu opłaty komunikacyjnych wpłynęły dochody w wysokości 

ponad 1 758 000 zł. Prawa jazdy, 626 tys., kary administracyjne, 144 tys., koncesje, licencje, to już mniejsze kwoty, 

46 tys. i opłata za usunięcie pojazdu, 25 tys. Wpływy z tytułu opłat geodezyjnych, wykonanie blisko planu, 

1 288 000 zł. Zajęcie pasa drogowego, te dochody wypracowuje Zarząd Dróg Powiatowych, 1 382 000 zł i jest to też 

blisko 100%. Dotacje na pomoc społeczną. Domy pomocy społecznej utrzymują się z dotacji, którą powiat otrzymuje 

od wojewody, ale także z odpłatności za pobyt mieszkańców. I dotacja z budżetu państwa w roku 2023 to kwota 

ponad 4 605 000 zł. Odpłatność za pobyt mieszkańców ponad 5 mln. Gminy na utrzymanie dzieci w placówkach 

opiekuńczo – wychowawczych przekazały ponad 2 162 000 zł. Natomiast na pobyt dzieci w rodzinach zastępczych 

ponad 673 000 zł. Powiat w 2023 roku również otrzymał dotacje na zadania oświatowe. I tutaj zadanie, które już od 

kilku budżetów jest realizowane przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Baczkowie i Zespół Placówek w 

Łukowie. Rehabilitacja 25+, to dotacja ze środków PFRON-owskich, została wykonana w wysokości ponad 639 000 zł. 
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Dotacja na ekopracownię Zielone Serce Szkoły, to dotacja dla Zespołu Szkół w Adamowie, 74 000 zł. Zakup 

umundurowania dla uczniów szkół klas mundurowych w Radoryżu Smolanym 37 120 zł. Na rozwój czytelnictwa 

ponad 31 tys. zł. I aktywna tablica 28 tys. zł. Środki z funduszu pomocy dla obywateli Ukrainy, tutaj przekazano 

powiatowi środki w wysokości 795 tys. zł, z czego ponad 505 tys. zł było przeznaczone na realizację dodatkowych 

zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy. Natomiast na prowadzenie miejsc zakwaterowania 287 tys. Powiatowy Zespół ds. Orzekania o 

niepełnosprawności również orzekał na rzecz obywateli Ukrainy, to niewielka kwota, 1500 zł. Powiat realizuje dotacje 

na zadania z zakresu administracji rządowej i dostaje na ten cel dotacje od wojewody. I finansowana jest między 

innymi z tych dotacji bieżąca działalność Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, to ponad 7 mln zł. 

Natomiast w roku 2023 przekazano także środki na rozbudowę budynku głównego Straży Pożarnej, kwota 500 tys. zł. 

Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego również jest finansowany z tej dotacji rządowej. W Starostwie 

Powiatowym zadania z zakresu gospodarki nieruchomościami, gospodarki gruntami i nieruchomościami blisko 1 mln 

zł. 795 000 zł to kwota jaką otrzymuje powiat na działalność powiatowego zespołu do spraw orzekania o 

niepełnosprawności. Kolejna jednostka finansowana z dotacji rządowej to Ośrodek Wsparcia Przylądek ponad 1 mln 

zł. Program Wsparcia dla Rodzin za Życiem realizowany przy Zespole Placówek blisko 500 tys. zł. A także zadania 

realizowane przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie.  

Realizacja zadań wynikających z ustawy o Karcie Polaka, pomoc dla cudzoziemców, a także finansowanie 

pobytu dzieci cudzoziemców w placówkach opiekuńczo-wychowawczych. I pozostałe zadania. Takie jak chociażby 

nieodpłatna pomoc prawna to również jest zadanie realizowane przy środkach rządowych. Dotacje na realizację 

projektów z udziałem środków Unii Europejskiej i KPO to kwota ponad 8 807 000 zł. I te środki były przekazane na 

utworzenie i wsparcie funkcjonowania Branżowego Centrum Umiejętności. Edukacja, Kwalifikacje i Kompetencje w 

ramach systemu kształcenia zawodowego w Powiecie Łukowskim ponad 1 200 000 zł. To zadanie w ubiegłym roku 

zostało zakończone, realizacja tego zadania została zakończona. „Tworzę więc, jestem” projekt unijny realizowany 

przy Zespole Szkół nr 1 i mobilność kluczem do kariery Zespół Szkół w Stoczku Łukowskim. Pozostałe dotacje to 

dotacje z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych ponad 3 miliony złotych na sfinansowanie przewozów 

autobusowych, ale także dotacja z Miasta Łuków na organizację publicznego transportu zbiorowego. Środki z 

Funduszu Pracy na finansowanie kosztów wynagrodzenia i składek pracowników powiatowego Urzędu Pracy oraz 

środki z Agencji na wypłatę ekwiwalentów za prowadzenie upraw leśnych. Na realizację zadań inwestycyjnych i 

remontowych powiat w roku 2023 pozyskał 47 640 000 zł w tym z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg ponad 19 

milionów, z Rządowego Funduszu Polski Ład 6 750 000 zł, Program Sportowa Polska 3 miliony złotych, Program 

Ministra Edukacji i Nauki i Inwestycje w Oświacie 200 tys. zł, oraz dotacje z gmin na partycypowanie w kosztach 

realizacji zadań drogowych, modernizacji dróg to kwota ponad 10 333 000 zł.  

Wykonanie wydatków. Wydatki zostały zaplanowane na kwotę 202 487 000 zł a zostały wykonane w 

wysokości ponad 97%, czyli 197 124 104,52 zł. Jak kształtuje się wykonanie wydatków bieżących i majątkowych? 

Wydatki bieżące to prawie 150 milionów i 97% planu i wydatki majątkowe to kwota 47 271 000 zł i zostały wykonane 

prawie w 98% planu. Udział wydatków bieżących i majątkowych w wydatkach ogółem. Wydatki bieżące stanowią 

ponad 60% wydatków ogółem, natomiast wydatki majątkowe ponad 39%. Wykonanie wydatków w latach od 2019 

do 2023 roku. Tutaj też widać jak ten budżet się w kolejnych latach budżetowych rozrastał, począwszy od właśnie 

roku 2019 do roku 2023. Rok 2023 to kwota poniżej 200 milionów, ale rok 2022 już przekroczył 200 milionów, no i 

planuje się rok też 2024, on też będzie powyżej 200 milionów. Wykonanie wydatków bieżących od 96 milionów w 

roku 2019 do 149 milionów w roku 2023. I wykonanie wydatków majątkowych. Tutaj te wydatki najwyższe były w 

roku 2022, była to kwota ponad 82 miliony złotych. Rok 2023 to nieco ponad 42 miliony, ale w budżecie roku 2024 

są zaplanowane wydatki majątkowe w wysokości blisko 86 milionów. Udział kategorii wydatków w wydatkach 

bieżących ogółem. Tutaj największą część stanowią wydatki na wynagrodzenia i składki. Jest to ponad 100 milionów 

złotych. Blisko 35 milionów są to wydatki na realizację zadań statutowych. Ponad 5 milionów dotacje. Świadczenia 

na rzecz osób fizycznych 4 miliony 600 tysięcy. No i prawie 3 miliony złotych wydatki na obsługę zadłużenia.  
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Jak przedstawiało się wykonanie wydatków w podziale na poszczególne jednostki powiatowe? Tutaj są 

wymienione wszystkie jednostki powiatowe. Począwszy od starostwa, poprzez pomoc społeczną, komenda straży 

pożarnej, urząd pracy, nadzór budowlany, plan i procent realizacji tego planu. Wszystkie jednostki są bliskie, no, 

można powiedzieć, wszystkie są ponad 95%, wykonanie jest ponad 95%. I jednostki powiatowe oświatowe, 

począwszy od Zespołu Szkół nr 1, gdzie te wydatki na tę szkołę w ubiegłym roku były najwyższe, to też dlatego, że 

tutaj są wydatki majątkowe również w tym wykonaniu. Zespół Szkół w Radoryżu, tutaj też duża inwestycja, która w 

tym roku została zakończona. Dotacje i środki przekazane z budżetu powiatu to ponad 6 mln zł, 559 tys. dla szpitala 

łukowskiego, dla SP ZOZ. Szpital zakupił karetkę z powiatowych pieniędzy, kosztowała ona 537 tys., a także zakupił 

sprzęt medyczny, holtery i defibrylator. Na podwyższenie kapitału zakładowego PKS otrzymały środki w wysokości 

350 tys. Pieniądze także zostały przekazane na Fundusz Wsparcia Policji, na zakup dwóch pojazdów nieoznakowanych 

ponad 153 tys. i na sprzęt techniczny ponad 11 tys. Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej 64 500 zł. 

Dotacje dla niepublicznych jednostek oświatowych, łącznie jest to kwota ponad 2 371 000 zł i są tutaj wymienione 

jednostki niepubliczne, które są finansowane z budżetu powiatu. Powiat finansuje także dotacje Muzeum Regionalne 

i Muzeum Henryka Sienkiewicza. Są to jednostki, które posiadają osobowość prawną. Powiat przekazuje dotacje na 

bieżącą działalność, a także dotacje celowe dla tych muzeów. I dla Muzeum Regionalnego była to kwota 645 tysięcy, 

a Muzeum Henryka Sienkiewicza 568 tysięcy. Dotacje dla WTZ-ów 334 tysiące, no i też dotacja dla Miasta Łuków, 

ponieważ Miasto Łuków realizuje powiatowe zadania, prowadzi bibliotekę powiatową oraz pomaga w części dozoru 

budynku starostwa. Dotacja dla DPS-u w Woli Gułowskiej ponad 145 tysięcy złotych, nieodpłatna pomoc prawna 

prowadzona przez fundację 128 tysięcy. Powiat też będzie realizował drugi etap e-geodezji i w ubiegłym roku została 

przekazana dotacja dla Powiatu Lubelskiego na prowadzenie biura projektu, bo liderem jest tego projektu Powiat 

Lubelski. Dla Powiatu Radzyńskiego została przekazana niewielka kwota dotacji na ufundowanie nagród, na olimpiadę  

wiedzy o zdrowiu psychicznym. Dotacje dla stowarzyszeń, łącznie jest to kwota ponad 312 tysięcy złotych, w tym na 

dofinansowanie zadań w zakresie wspierania i upowszechniania kultury, przekazano kwotę 62 tysiące i również tutaj 

są wymienione wszystkie te stowarzyszenia, które te dotacje otrzymały. Na dofinansowanie zadań w zakresie 

organizacji turystyki, krajoznawstwa i wypoczynku przekazano kwotę 24 tysiące i również w podziale są wszystkie 

jednostki wymienione z kwotami, które te dotacje otrzymały. Zadania z zakresu wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej i sportu, kwota 105 160 zł i również wymienione wszystkie stowarzyszenia, kluby, które te dotacje otrzymały. 

Dofinansowanie zadań z zakresu wspierania działalności ruchu strażackiego, kwota 121 tysięcy i również wymienione 

są wszystkie ochotnicze straże pożarne, które te dotacje otrzymały. Wydatki inwestycyjne wykonane w kwocie 46 

milionów 117 117, 72 zł w tym na przebudowy dróg powiatowych, wydatkowano ponad 24 miliony złotych. Na zakupy 

inwestycyjne drogowe, na zakup sprzętu drogowego, wydatkowano blisko 450 tysięcy. Rok 2023 to rok, w którym 

również było wiele zrealizowanych zadań w oświacie, między innymi budowa strzelnicy przy Zespole Szkół w Radoryżu 

Smolanym 9 844 000 zł, BCU ponad 8 700 000 zł i zadania realizowane przy Zespole Szkół w Adamowie, tam był 

zmodernizowany system grzewczy, przebudowa i rozbudowa dachu, a także była zrealizowana modernizacja 

obiektów. Mniejsze zadania inwestycyjne w jednostkach oświatowych w Zespole Szkół nr 3, zagospodarowanie części 

poddasza, zakup i montaż instalacji oddymiania holu w I LO, kostka brukowa w Zespole Szkół w Stoczku Łukowskim i 

zakupy takie do pomocy utrzymania czystości w budynkach. W roku 2023, tak jak już wcześniej powiedziałam, 

wojewoda przekazał 500 tysięcy na modernizację budynku straży. Powiat natomiast dofinansował Komendę 

Powiatową Państwowej Straży Pożarnej i straż mogła zakupić kompresor za kwotę 74 tysiące złotych. Mniejsze 

inwestycje zrealizowane przy starostwie tak jak wykonanie kanalizacji deszczowej przy budynku na Piłsudskiego 14, 

wydatki inwestycyjne w pomocy społecznej ponad 119 tysięcy złotych i pozostałe wydatki inwestycyjne to kwotę 

ponad 163 tysiące. Jak wyglądają źródła finansowania tych wydatków majątkowych? Tutaj środki powiatu stanowią 

ponad 42%, prawie 20 milionów złotych. KPO 6,5 miliona złotych. Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg 34 tysiące. Polski 

Ład 6 milionów 750 tysięcy. Dotacje z budżetu państwa ponad 3 713 000 zł. I dotacje od innych jednostek samorządu 

terytorialnego ponad 10 milionów 21%.  

Przychody i rozchody. W roku 2023 powiat zaciągnął kredyt długoterminowy na kwotę 13 874 000 zł. Były 

też wprowadzone do budżetu wolne środki z roku 2022 w wysokości ponad 5 milionów złotych. Oraz spłacone zostały 

raty kredytów i pożyczek zaciągniętych w latach ubiegłych na kwotę blisko 5 milionów złotych. Na koniec 2023 roku 
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zadłużenie powiatu to kwota 48 milionów 293 tysiące złotych. Nadwyżka operacyjna budżetu, czyli różnica pomiędzy 

dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi to ponad 8 770 000 zł. I rok 2023 zakończył się nadwyżką w wysokości 

4 787 240,43 zł Dziękuję bardzo. 

Skarbnik Powiatu omówiła sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Prosiłbym panią skarbnik o kontynuację, to znaczy 

przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu zarządu. Proszę. 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk-Netczuk: Uchwała składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Lublinie z 5 kwietnia 2024 roku w sprawie zaopiniowania przedłożonego przez Zarząd Powiatu Łukowskiego 

sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia powiatu. Na podstawie 

artykułu 19 ustęp 2 w związku z artykułem 13 punkt 5 ustawy z dnia 7 października 1992 roku o Regionalnych Izbach 

Obrachunkowych, artykułu 267 ustęp 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych po 

przeanalizowaniu przedłożonych przez Zarząd Powiatu Łukowskiego sprawozdań statystycznych z wykonania 

budżetu oraz sprawozdania opisowego z wykonania budżetu powiatu za 2023 rok skład orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie w osobach Adam Błaszko przewodniczący, Jolanta Irobi członek, Mirosława Strzemecka 

członek, postanawia pozytywnie zaopiniować przedłożone przez Zarząd Powiatu Łukowskiego sprawozdanie z 

wykonania budżetu powiatu za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia powiatu. Skład orzekający Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Lublinie na podstawie ustawy z dnia 7 października 1992 roku o Regionalnych Izbach 

Obrachunkowych i zarządzania nr 1 prezesa RIO w Lublinie z dnia 4 stycznia 2022 roku w sprawie wyznaczania 

składów orzekających został upoważniony do wydawania opinii o przedkładanych przez organ wykonawczy powiatu 

sprawozdaniach z wykonania budżetu powiatu. Zarząd Powiatu Łukowskiego zgodnie z obowiązkiem wynikającym z 

artykułu 267 ustęp 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych przedłożył do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2023 rok. Sprawozdanie opisowe 

wpłynęło 27 marca bieżącego roku. Skład orzekający dokonał analizy przedłożonego sprawozdania opisowego oraz 

sprawozdań o symbolu RB z wykonania planu dochodów i wydatków budżetowych, sprawozdań o zobowiązaniach i 

należnościach oraz nadwyżce deficycie budżetu pod kątem ich poprawności formalno-rachunkowej oraz zgodności z 

prawem i stwierdził co następuje. Dane liczbowe w zakresie realizacji budżetu zawarte w części opisowej 

sprawozdania wynikają z przedłożonych sprawozdań statystycznych sporządzonych zgodnie z wymogami 

rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie sprawozdawczości budżetowej z dnia 11 stycznia 2022 r. Klasyfikacja 

budżetowa dochodów i wydatków odpowiada zasadom określonym w rozporządzeniu Ministra Finansów z dnia 2 

marca 2010 r. w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków 

pochodzących ze źródeł zagranicznych. Złożone sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 r. wskazują na 

prawidłową jego realizację. Prognozowane dochody zrealizowane w kwocie 201.911.344 zł. Wydatki zaś wykonano 

w kwocie 197.124.104,52 zł. Budżet zamknął się nadwyżką w wysokości 4 miliony 787 tysięcy 240 złotych 43 grosze. 

W sprawozdaniu sporządzonym zarówno w formie opisowej, jak i tabelarycznej przedstawiono wykonanie finansowe 

dochodów i wydatków oraz przychodów i rozchodów z uwzględnieniem dotacji na zadania zlecone, dotacji na zadania 

bieżące, inwestycyjne realizowane na podstawie porozumień z organami administracji rządowej i między jednostkami 

samorządu terytorialnego. Pomoc finansową udzielaną między JST, środków na zadania finansowane z udziałem 

bezzwrotnych środków zagranicznych oraz dotacji udzielanych na podstawie artykułu 221 ustawy o finansach 

publicznych, a także stopnia realizacji programów wieloletnich oraz programów ze środków UE. W sprawozdaniach 

statystycznych RBE nie ujawniono przekroczeń planu wydatków budżetowych ani zaciągania zobowiązań, które 

stanowiłyby naruszenie dyscypliny finansów publicznych. Informacja o stanie mienia komunalnego dołączona do 

sprawozdania rocznego z wykonania budżetu spełnia wymagania określone przepisem artykułu 267 ust. 1 pkt. 3 

ustawy o finansach publicznych. Przedłożone przez Zarząd Powiatu Łukowskiego roczne sprawozdanie z wykonania 

budżetu powiatu za 2023 rok sporządzone według obowiązujących wymogów daje podstawę do wydania o nim 

pozytywnej opinii. Skład orzekający w podjętej uchwale nie dokonał oceny celowości wydatkowania środków 

budżetu, ani gospodarności wykonujących budżet, ocena w tym zakresie zgodnie z obowiązującymi przepisami należy 

do właściwości Rady Powiatu Łukowskiego. Podpisał Przewodniczący Składu Orzekającego Adam Błaszko. Dziękuję. 
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Uchwała RIO stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. W dalszej kolejności wysłuchamy opinii komisji, które 

zajmowały się tym niezwykle ważnym tematem. Wszystkie komisje pochyliły się nad wykonanym budżetem. Jako 

pierwsza Komisja Rewizyjna poproszę Pana Radnego Henryka Lipca, który pełni funkcję zastępcy Przewodniczącego 

Komisji. Proszę uprzejmie. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Lipiec: Dziękuję Panie Przewodniczący. Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw 

Społecznych Przewodnicząca Komisji Pani Radna Barbara Chadaj. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Przewodniczący 

Pan Radny Jacek Krzyszczak. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Pan Radny Jacek Krzyszczak: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu jednogłośnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Edukacji, Kultury i Sportu Przewodniczący Komisji Pan 

Radny Krzysztof Szczęśniak. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Pan Radny Krzysztof Szczęśniak: Panie Przewodniczący, 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Infrastruktury Technicznej Przewodniczący Komisji Pan 

Radny Przemysław Suchodolski. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Pan Radny Przemysław Suchodolski: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Komisja Infrastruktury Technicznej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Przewodniczący 

Komisji Pan Radny Krzysztof Głuchowski. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Radny Krzysztof Głuchowski: Dziękuję Panie 

Przewodniczący. Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywna. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, Przewodnicząca 

Komisji Pani Radna Urszula Chruściel. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Radna Urszula Chruściel: Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Przechodzimy do dyskusji. Ja tylko chciałbym 

podziękować pani Skarbnik za taką wyczerpującą prezentację i wszystkim osobom, które z panią współpracowały. Jak 

zwykle bardzo rzetelnie, niezwykle obrazowo ta realizacja budżetu została przedstawiona. Bardzo proszę, kto z 

państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Wobec tego dyskusję zamykam i zarządzam 

głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem Zarządu Powiatu Łukowskiego z wykonania budżetu za 2023 rok? 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Zarządu Powiatu Łukowskiego z wykonania budżetu za 2023 rok. 

Wyniki głosowania:ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (20) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław 

Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, 

Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały 

opowiedziało się 20 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem Zarządu Powiatu Łukowskiego z 

wykonania budżetu za 2023 rok została podjęta. 

Uchwała Nr III/29/2024 wraz ze sprawozdaniem stanowi załącznik 12 do protokołu 

12. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Łukowskiego. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Proponuję, by zrealizować ten punkt w następującej kolejności. Na 

wstępie poproszę Pana Radnego Henryka Lipca o przedstawienie wniosku sformułowanego przez Komisję Rewizyjną. 

W dalszej części również prosiłbym, by Pan Radny Lipiec zapoznał Państwa Radnych z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie o wniosku Komisji. W dalszej części państwo przewodniczący stałych komisji wyrażą opinie 

Komisji. Dyskusja i głosowanie. Bardzo proszę Panie Radny. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Lipiec: Dziękuję Panie Przewodniczący. Wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Łukowskiego w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu za 2023 rok. Ja nie będę czytał 

tego wszystkiego, bo Państwo mają. Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Bosek Danuta, Lipiec Henryk Zastępca, 

Kruk Tomasz Sekretarz Komisji Rewizyjnej, Ochmańska Ilona członek Komisji Rewizyjnej, Chruściel Urszula członek 

Komisji Rewizyjnej. Po rozpatrzeniu sprawozdania finansowego Powiatu Łukowskiego za 2023 rok Komisja Rewizyjna 

postanowiła wystąpić z wnioskiem do Rady Powiatu o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Łukowskiego 

jednogłośnie. Uzasadnienia nie będę czytał Panie Przewodniczący, bo to wszyscy mają. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dobrze, dziękuję. Jednogłośnie w każdym razie, to ważne. Proszę jeszcze, 

by Pan kontynuował i przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Lipiec: Uchwała składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie z 11 czerwca 2024 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Łuków o udzielenie absolutorium Zarządu Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. Po zapoznaniu 

się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Łuków w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 

rok sformułowanym w uchwale Komisji Rewizyjnej z dnia 5 czerwca 2024 roku w sprawie opinii o wykonanie budżetu 

Powiatu za rok 2023 i wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu skład orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie w osobach Adam Błaszko przewodniczący, Jolanta Irobi  członek, Mirosława Strzemecka 

członek. Na podstawie artykułu 19 ustęp 2 artykułu 13 punkt 8 ustawy z dnia 7 października 1992 roku o Regionalnych 

Izbach Obrachunkowych uchwala co następuje. Opiniuje się pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Łuków w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. Uzasadnienia 

też nie będę przedstawiał, bo Państwo otrzymali. Dziękuję bardzo. 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję uprzejmie. Przechodzimy do trzeciego podpunktu tego 

zagadnienia, czyli wysłuchanie opinii stałych Komisji Rady Powiatu i proszę, Pan Wiceprzewodniczący Komisji 

właściwie był łaskaw już wyrazić opinię Komisji. Poproszę wobec tego, by głos zabrała Pani Radna Barbara Chadaj, 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu. 

Przewodniczący Komisji, Pan Radny Jacek Krzyszczak. Proszę. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Pan Radny Jacek Krzyszczak: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Edukacji, Kultury i Sportu. Przewodniczący Komisji, 

Pan Radny Krzysztof Szczęśniak. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Pan Radny Krzysztof Szczęśniak: Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, opinia Komisji jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący Komisji, 

Pan Radny Przemysław Suchodolski. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Pan Radny Przemysław Suchodolski: Panie 

Przewodniczący, Szanowni Państwo, Komisja Infrastruktury Technicznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Przewodniczący 

Komisji, Pan Radny Krzysztof Głuchowski. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Radny Krzysztof Głuchowski: Dziękuję. Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywna. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. I Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodnicząca 

Komisji, Pani Radna Urszula Chruściel. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Radna Urszula Chruściel: Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Kto z Państwa chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Wobec tego zarządzam głosowanie. Kto z 

Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Łukowskiego? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Łukowskiego. 

Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (17) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Jerzy Kędra, Janusz Kozioł, Tomasz 

Kruk, Jacek Krzyszczak, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, 

Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski 

PRZECIW (0), BRAK GŁOSU (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Longin Kajka, Henryk Lipiec, Agata Zabielska 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały 

opowiedziało się 17 radnych. Głosów przeciwnych nie było. Trzech radnych wstrzymało się od głosu. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Łukowskiego została podjęta. 

Uchwała Nr III/30/2024 stanowi załącznik 15 do protokołu 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Kolejny raz mam przyjemność pogratulować Panu, Panie Starosto i 

całemu Zarządowi. Rozumiem, że w tym momencie chciałby Pan zabrać głos. 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Tak, to przede wszystkim Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Szanowni Goście. Chciałbym oczywiście podziękować za kolejny dowód uznania dla prac Zarządu Powiatu 

Łukowskiego, ale też dla Wydziału Finansowego Starostwa Powiatowego, który jest Wydziałem strategicznym. I 

powiem tak troszkę żartobliwie, Pani Skarbnik nie będzie tym zaskoczona, że właśnie żelazną ręką trzyma finanse 

powiatu, a powiem nawet, że czasem powściąga zapędy członków Zarządu do wydawania pieniędzy. Oczywiście to 

świadczy tylko o tym, że i Zarząd i Wydział Finansowy są koncyliacyjni i też właśnie każde wydatki są przemyślane, ale 

myślę, że to jest taka dobra tradycja, ale sądzę, że jest to również dowód uznania dla wszystkich pracowników 

Starostwa Powiatowego, którzy w różnym stopniu przyczyniają się do tego, żeby nasz powiat funkcjonował dobrze. 

Także serdecznie wszystkim Państwu dziękuję. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na terenie  Powiatu 

Łukowskiego na lata 2024-2026 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Jesteśmy przy trzynastym punkcie porządku obrad. Podjęcie uchwały w 

sprawie Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na terenie Powiatu Łukowskiego na lata 2024-2026. Na 

ewentualne Państwa pytania odpowie oczywiście Zarząd, a ewentualnie Pani Agnieszka Krawczyk, Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Łukowie. Witam Panią. Poproszę jeszcze przed rozpoczęciem dyskusji o 

kolejny już raz chyba najbardziej zapracowana Pani Przewodnicząca, Pani Radna Barbara Chadaj wyrazi opinię Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych. Proszę uprzejmie. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Kto z Państwa chciałby zabrać głos? 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamykam dyskusję i zarządzam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały w sprawie Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na terenie Powiatu Łukowskiego 

na lata 2024-2026? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na terenie  

Powiatu Łukowskiego na lata 2024-2026 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (19) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof 

Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata 

Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Kruk 

NIEOBECNI (3) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Lucjan Szekalis 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. W głosowaniu brało udział 19 Radnych. 

Wszyscy Państwo Radni opowiedzieli się za projektem uchwały. Głosów przeciwnych nie było, wstrzymujących się 

również nie było. Stwierdzam, że uchwała w sprawie Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na terenie 

Powiatu Łukowskiego na lata 2024-2026 została podjęta. 

Uchwała Nr III/31/2024 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu 

zbiorowego dla Powiatu Łukowskiego” 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 14 porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Łukowskiego. Stosowne materiały do 

wszystkich Państwa dotarły. Oczywiście Zarząd jest w pewnej gotowości, by odpowiedzieć na ewentualne pytania. 

Zanim takowe się pojawią, to ja poproszę Pana Radnego Przemysława Sochodolskiego, który jest Przewodniczącym 

Komisji Infrastruktury Technicznej o wydanie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Pan Radny Przemysław Suchodolski: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Komisja Infrastruktury Technicznej wyraziła pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję uprzejmie. Otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję. Zarządzam 

głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie aktualizacji planu zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Łukowskiego? Pan Starosta chwilowo wyszedł, tak? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 

transportu zbiorowego dla Powiatu Łukowskiego” 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (18) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof 

Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Tomasz Kruk, Lucjan Szekalis, Dariusz Szustek 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Zamykam głosowanie. W głosowaniu brało udział 18 Radnych. Za 

projektem uchwały opowiedziało się 18 Radnych. Głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że 

uchwała w sprawie aktualizacji planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 

Łukowskiego została podjęta. 

Uchwała Nr III/32/2024 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji 

lokalnego rynku pracy w Powiecie Łukowskim na lata 2024-2027. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 15 porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

powiatowego programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w Powiecie Łukowskim na lata 

2024-2027. I tutaj podobnie na Państwa ewentualne pytania odpowie Zarząd, a przede wszystkim myślę Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy Pan Stanisław Puch. Witam Panie Dyrektorze. Pani Przewodnicząca, kolejny raz proszę o 

wygłoszenie opinii Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 



Protokół z III sesji Rady Powiatu Łukowskiego z dn. 20.06.2024  37 

 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję uprzejmie, otwieram dyskusję. Kto z Państwa chciałby zabrać 

głos w tej kwestii, zadać pytanie ewentualne? Nie zauważam, wobec tego zamykam dyskusję, zarządzam głosowanie. 

Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia powiatowego programu promocji 

zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy w Powiecie Łukowskim na lata 2024-2027? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu promocji zatrudnienia oraz 

aktywizacji lokalnego rynku pracy w Powiecie Łukowskim na lata 2024-2027. 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne 

ZA (18) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof 

Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Tomasz Kruk, Lucjan Szekalis, Dariusz Szustek 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo, zamykam głosowanie. W głosowaniu brało udział 18 

radnych, 18 radnych opowiedziało się za projektem uchwały, głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. 

Stwierdzam, że uchwała w sprawie uchwalenia powiatowego programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji 

lokalnego rynku pracy w Powiecie Łukowskim na lata 2024-2027 została podjęta. 

Uchwała Nr III/33/2024 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Centrum Sportu „Smolany”  w Radoryżu Smolanym i 

nadania statutu. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 16 porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia 

Powiatowego Centrum Sportu „Smolany” w Radoryżu Smolanym i nadania statutu. Oczywiście jak zwykle zarząd 

odpowie na Państwa pytania, ale jest również z nami dyrektor Powiatowego Zespołu Oświatowego w Łukowie, pan 

Krzysztof Konstanty. Witam panie dyrektorze. To chyba osoba najbardziej zorientowana w tym temacie, więc te osoby 

będą mogły odpowiedzieć na ewentualne Państwa pytania, ale wcześniej tradycyjnie znów opinie komisji. Komisja 

Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu. Przewodniczący pan Jacek Krzyszczak, proszę. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu pan Jacek Krzyszczak: Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, pozytywnie został zaopiniowany projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Kolejny raz pani Radna Barbara Chadaj, przewodnicząca 

Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo i tematem zajmowała się również Komisja Edukacji, 

Kultury i Sportu. Przewodniczący komisji pan radny Krzysztof Szczęśniak, proszę. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztof Szczęśniak: Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zachęcam Państwa do zabierania głosu. Otwieram dyskusję. 

Proszę uprzejmie. 

Wicestarosta Janusz Kozioł: Panie Przewodniczący, ponieważ jest to nowa jednostka, to może niech by 

Dyrektor PZO jednak wprowadzenia dokonał. 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Oczywiście, bardzo proszę. 

Dyrektor Powiatowego Zespołu Oświatowego Pan Krzysztof Konstanty: Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, Szanowni Państwo, od samego początku, kiedy narodziła się idea wybudowania, utworzenia strzelnicy w 

Radorysku Smolanym, to takim pierwotnym założeniem było to, że ta strzelnica będzie realizować zadania z zakresu 

edukacji proobronnej na rzecz uczniów, szczególnie zespołu szkół w Radoryżu, ale także wszystkich uczniów wszystkich 

innych szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat Łukowski. W związku chociażby z tym, że pojawił się w 

programie nauczania tych szkół przedmiot, który kiedyś był, nazywał się Przysposobienie Obronne. Teraz wrócił pod 

troszkę inną nazwą, ale treści nauczania są bardzo podobne, a obejmują, między innymi, strzelanie. No i jak gdyby 

kontynuując tę ideę, strzelnica została wybudowana, natomiast strzelnica nie jest jednostką oświatową. W systemie 

oświaty nie występuje taka jednostka, która się nazywa strzelnica, w związku z tym nie można tej jednostki włączyć  

do systemu oświaty Powiatu Łukowskiego i Zarząd Powiatu w związku z tym zmierzył się z takim problemem w jaki 

sposób zapewnić realizację tych podstawowych celów strzelnicy, czyli edukację proobronną, no ale też świadczyć 

usługi dla zainteresowanych mieszkańców powiatu łukowskiego, nie tylko zresztą mieszkańców powiatu łukowskiego, 

świadczyć te usługi w sposób, nazwijmy to, komercyjny, w podobny sposób, jak świadczą te usługi np. baseny 

łukowskie, pływalnia zlokalizowana w mieście Łuków. Rozwiązania tego problemu poszukiwaliśmy w Polsce, 

posiłkowaliśmy się przykładami innych jednostek samorządu powiatowego i rozwiązania takie, jakie proponujemy 

dzisiaj, jakie zarząd dzisiaj proponuje Radzie Powiatu, zostały wdrożone w powiecie nowosądeckim i nowotomyskim. 

W Nowym Sączu powstała niemalże dokładnie taka sama sytuacja, została wybudowana strzelnica, plus tam jeszcze 

hala sportowa i żeby sprawnie zarządzać tymi obiektami, została powołana nowa jednostka powiatowa pod nazwą, 

nomen omen, Powiatowe Centrum Sportu, więc takie rozwiązania w skali kraju funkcjonują. No i w tym momencie 

zarząd powiatu uznał, że właściwym rozwiązaniem będzie takie właśnie rozwiązanie, gdyż ono pogodzi te dwie rzeczy, 

o których mówiłem, czyli po pierwsze edukację proobronną i świadczenie usług na rzecz uczniów szkół, ale też 

świadczenie usług na rzecz zainteresowanych osób, klubów strzeleckich, klubów sportowych i innych instytucji 

zainteresowanych takimi usługami w sposób, jak powiedziałem, taki komercyjny. Jednostka, którą nazwaliśmy 

Powiatowe Centrum Sportu „Smolany”, ta nazwa Smolany stąd, że strzelnica ma taką nazwę Smolany, więc jak gdyby 

powielamy tę nazwę. Zawiera w swoim statucie bogatszy zestaw zadań, które przypadają powiatowi w ramach ustawy 

o sporcie, a to oznacza tylko, że gdyby w przyszłości pojawiły się jakieś jeszcze inne obiekty, obiekty infrastruktury 

sportowej, które mogłyby być wykorzystywane w podobny sposób jak strzelnica, no to wówczas ta jednostka taką 

naturalną koleją rzeczy mogłaby również zawiadywać i zarządzać tymi obiektami. Na chwilę obecną takim obiektem 

byłaby strzelnica. Jest to rozwiązanie, które, jak powiedziałem, funkcjonuje w co najmniej dwóch jednostkach 

samorządu powiatowego w skali kraju, ale też funkcjonuje w wielu jednostkach, czy to gminach, czy to miastach w 

formie ośrodków sportu i rekreacji. To jest taki powiedzmy powiatowy ośrodek sportu i rekreacji. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Czy po tym wystąpieniu ktoś z Państwa chciałby jednak 

zabrać głos? Bardzo proszę, Pan Przewodniczący Andrzej Wisiński. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Wisiński: Późno myślę, ale nie spytałem się na komisji, jaki rodzaj 

strzelania, z jakiej broni będą korzystać uczniowie, bo to są koszty, jeżeli chodzi o samą nawet amunicję. 

Dyrektor Powiatowego Zespołu Oświatowego Pan Krzysztof Konstanty: Tak, jak pamiętamy z czasów 

przeszłych, w ramach kształcenia w obrębie przysposobienia obronnego, było to strzelanie z KBKS. Podobnie będzie 

w tej chwili, nie będzie to taka broń, jaka jest używana przez wojsko, chociaż ta strzelnica ma certyfikat, że takiej broni 

też tam można używać. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. I to był chyba ostatni głos w dyskusji. Pan Starosta? Nie. 

Odniosłem mylne wrażenie. Zamykam dyskusję wobec tego. Zarządzam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Centrum Sportu „Smolany” w Radoryżu Smolanym i nadania 

statutu? 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Centrum Sportu „Smolany”  w 

Radoryżu Smolanym i nadania statutu. 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (19) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof 

Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata 

Zabielska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Tomasz Kruk, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały głosowało 19 

Radnych. Głosów przeciwnych nie było. Głosów wstrzymujących się również. Stwierdzam, że uchwała w sprawie 

utworzenia Powiatowego Centrum Sportu „Smolany” w Radoryżu Smolanym i nadania statutu została podjęta. 

Uchwała Nr III/34/2024 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Łukowskiego 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 17 porządku obrad. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Łukowskiego. To jest, jak Państwo się domyślają, czy zauważyli studiując 

materiały, jest to kontynuacja poprzedniego punktu, skoro zdecydowaliśmy się na powołanie nowej jednostki 

organizacyjnej, to należałoby zapewnić jej miejsce w zapisach statutowych. Poproszę o opinie Komisji kolejny raz. 

Komisja Rewizyjna, Pan Radny Henryk Lipiec, proszę. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Lipiec: Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 

wniosek uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw 

Społecznych. Przewodnicząca Pani Radna Barbara Chadaj. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Pani Radna Barbara 

Chadaj: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu. Przewodniczący 

Komisji Pan Radny Jacek Krzyszczak. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Pan Radny Jacek Krzyszczak: Panie 

Przewodniczący, Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, Przewodniczący Pan Radny 

Krzysztof Szczęśniak. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Pan Radny Krzysztof Szczęśniak: Opinia Komisji jest 

pozytywna. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Komisja Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący Komisji Pan 

Radny Przemysław Suchodolski. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej Pan Radny Przemysław Suchodolski: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

Przewodniczący Komisji Pan Radny Krzysztof Głuchowski. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Radny Krzysztof Głuchowski: Opinia Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywna. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Dziękuję. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, Przewodnicząca 

Komisji Pani Radna Urszula Chruściel. Proszę. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Radna Urszula Chruściel: Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję uprzejmie. Otwieram dyskusję. Kto z Państwa chciałby zabrać 

głos w sprawie zmiany w Statucie? Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Zamykam dyskusję i zarządzam głosowanie. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Łukowskiego? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Łukowskiego 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (19) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof 

Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata 

Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Tomasz Kruk, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Zamykam głosowanie. Za zmianą w Statucie głosowało 

19 Radnych. Głosów przeciwnych wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała zmieniająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Łukowskiego została podjęta. 

Uchwała Nr III/35/2024 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego 

i Spraw Społecznych Rady Powiatu Łukowskiego. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 18 porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia 

składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Rady Powiatu Łukowskiego. 

Szanowni Państwo w dniu 28 maja 2024 roku wpłynęła do mnie pisemna deklaracja złożona przez Panią Radną Agatę 

Zabielską o woli przystąpienia do składu Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych. 

(załącznik nr 21 do protokołu). 

 Ponieważ ten akces wymaga akceptacji ze strony całej Rady mamy taki zapis w paragrafie 49 ustęp 4 w 

statucie, stąd projekt uchwały. Limit miejsc pozwala na to, by Pani Radna w tej komisji mogła uczestniczyć i pracować. 

Otwieram dyskusję. Kto z Państwa chciałby zabrać głos? Nie ma chętnych wobec tego dyskusję zamykam i zarządzam 

głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Rady Powiatu Łukowskiego? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa, 

Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Rady Powiatu Łukowskiego 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 
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ZA (19)Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof 

Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata 

Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4)Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Tomasz Kruk, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję, zamykam głosowanie. Za projektem uchwały opowiedziało się 

19 Radnych, głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała w sprawie uzupełnienia składu 

osobowego Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych Rady Powiatu Łukowskiego została 

podjęta. 

Uchwała Nr III/36/2024 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 19. Porządku obrad. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu 

Powiatu Łukowskiego na 2024 rok. Zapewne Pan Starosta lub Pani Skarbnik zechcą wypowiedzieć się na ten temat. 

Później poproszę Państwa o opinię Komisji Merytorycznej, czyli Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu. Dyskusja 

i głosowanie. Proszę bardzo. 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk-Netczuk: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, jest przygotowana 

zmiana, jeżeli chodzi o budżet powiatu na rok 2024. Ta zmiana dotyczy dochodów, ale także wydatków i wieloletniej 

prognozy finansowej. Po stronie dochodowej wprowadzane są dwa zadania realizowane w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno-Wychowawczym w Baczkowie i w Zespole Placówek. Rehabilitacja 25+. Rehabilitacja i okres realizacji tego 

zadania to lata 2024-2025, więc w roku 2024 wprowadza się kwotę, jeżeli chodzi o Baczków 128 000, Zespół Placówek 

202 000 z groszami, a pozostałe nakłady to na rok 2025 i one też trafią do wieloletniej prognozy finansowej. Poza tym, 

jeżeli chodzi o stronę dochodową, to zmniejszane są nakłady finansowe na zadanie sporządzanie uproszczonych 

planów urządzania lasów i inwentaryzacji. Ta dotacja z Dyrekcji Generalnej Lasów Państwowych dostosowywana jest 

do wyników przetargu na realizację tego zadania. Jeżeli chodzi o stronę wydatkową, to tutaj są zwiększenia w planach 

finansowych jednostek oświatowych. IV LO na remont sali gimnastycznej 460 000, plus 40 000 na wyposażenie tej 

sali. IV LO to także 20 000 na przygotowanie posiłków i 10 000 na zakup usług. Zespół szkół nr 1, kurs prawa jazdy 51 

000 zł. Zespół szkół Adamów, stypendia socjalne 1000 zł. PZO 2800 na egzaminy, na awans zawodowy nauczycieli. To 

tyle, jeżeli chodzi o oświatę. Powiatowe Centrum Sportu w Radoryżu Smolanym tutaj tworzony jest dla tej nowej 

jednostki plan finansowy, tak żeby ta jednostka mogła funkcjonować zabezpieczane będą środki na wynagrodzenia, 

na pochodne, na zakup usług, na zakup energii, odpis na fundusz socjalny. Proponuje się przeznaczyć na te kilka 

miesięcy, pierwsze kilka miesięcy funkcjonowania tej jednostki 212 982,67 zł. Poza tym jest zmniejszenie planu 

finansowego, jeżeli chodzi o zakupy materiałów w Zarządzie Dróg Powiatowych o 57 000, ale zwiększenie o 17 000 

zadania inwestycyjnego, czyli wykonanie opasek na drogach powiatowych. Zwiększenie nakładów finansowych na 

program ochrony środowiska to zadanie realizowane w starostwie 17 088 zł, a także zwiększenie wydatków na 

pogotowie opiekuńcze o 51 000. Są to wydatki na wynagrodzenia i pochodne. DPS Łuków, tutaj też kilka zmian. 

Modernizacja tarasów, w wyniku przetargu okazało się, że najtańsza oferta była o 14 000 z groszami wyższa od 

środków zabezpieczonych w planie finansowym i Zarząd podjął decyzję o tym, żeby zwiększyć te nakłady na realizację 

tego zadania o te 14 000 i przeznaczyć dodatkowo na remonty pomieszczeń znajdujące się pod tym tarasem 40 000 

zł. Poza tym zmiany pomiędzy paragrafami w jednostkach oświatowych i zmiany w projektach unijnych również 

pomiędzy rozdziałami. To tyle. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Poproszę by w imieniu Komisji  Budżetu, Finansów i 

Mienia Powiatu głos zabrał Przewodniczący tejże Komisji Pan Radny Jacek Krzyszczak. Jeśli Pan byłby łaskaw, to 

również proszę może o opinię w sprawie kolejnego punktu, czyli zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu Pan Radny Jacek Krzyszczak: Panie 

Przewodniczący, właśnie miałem tak uczynić. Wysoka Rado, Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie 

Powiatu Łukowskiego na rok 2024, jak i Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 2024. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję uprzejmie. Otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję i zarządzam 

głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Łukowskiego na 

2024 rok? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (19) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof 

Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata 

Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Tomasz Kruk, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały opowiedziało się 

19 radnych, głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmian budżetu 

Powiatu Łukowskiego na 2024 rok została podjęta. 

Uchwała Nr III/37/2024 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 20 porządku obrad to konsekwencja punktu, który przed chwilą 

zrealizowaliśmy. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Łukowskiego. Czy Pani 

Skarbnik jeszcze coś doda? Czy właściwie temat został wyczerpany praktycznie? Dziękuję uprzejmie. Pan 

Przewodniczący Jacek Krzyszczak był łaskaw już wyrazić opinię Komisji Merytorycznej. Zatem otwieram dyskusję. I 

zamykam dyskusję. Zarządzam głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Łukowskiego? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (19) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof 

Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata 

Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Tomasz Kruk, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały opowiedziało się 

19 radnych, głosów przeciwnych, wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Łukowskiego została podjęta. 

Uchwała Nr III/38/2024 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi z dnia 13 czerwca 2024 r. 
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Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 21 w porządku obrad. To przypomnę ten, który został włączony na 

porządku dzisiejszego posiedzenia do porządku. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi 

z dnia 13 czerwca 2024 roku. Stosowne informacje Pani Przewodnicząca Komisji już Państwu przekazała, ale jeśli 

zajdzie taka potrzeba, to poprosimy o jeszcze jakieś uzupełnienie. Nie ma potrzeby. Wobec tego otwieram dyskusję. 

Zamykam dyskusję i zarządzam głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi z dnia 13 czerwca 2024 roku? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi z dnia 13 czerwca 

2024 r. 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (19) Barbara Chadaj, Urszula Chruściel, Karol Ciołek, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, Jerzy Kędra, Janusz 

Kozioł, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof 

Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Dariusz Szustek, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński, Włodzimierz Wolski, Agata 

Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Danuta Bosek, Maciej Cybulski, Tomasz Kruk, Lucjan Szekalis 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Zamykam głosowanie. Za projektem uchwały opowiedziało się 

19 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi z dnia 13 czerwca 2024 r. została podjęta. 

Uchwała Nr III/39/2024 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

22. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Punkt 22 porządku obrad. Sprawy różne i wolne wnioski. Czy ktoś 

z Państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? Rozumiem, że nie.  

 

23. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Wobec tego punkt 23 porządku obrad. Zakończenie obrad. Wobec 

wyczerpania porządku obrad zamykam trzecią sesję Rady Powiatu Łukowskiego. Dziękuję Państwu za udział 

w obradach.   

 

 

 

 

Przygotował:  Izabela Lewandowska 

 

  Monika Charczuk - Żyłka 




